
Rada Miejska w Nowej Słupi 

Radni-Sesja 

Protokół nr 18/2022 

LXIX Sesja w dniu 15 grudnia 2022  

Obrady rozpoczęto 15 grudnia 2022 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 17:05 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Cisłowski 

2. Bartosz Dutkiewicz 

3. Marcin Grzegorski 

4. Ryszard Karpiński 

5. Robert Klefas 

6. Sylwester Kozłowski 

7. Dawid Marzec 

8. Halina Misiurska 

9. Łukasz Nowak 

10. Ewa Pastuszyńska 

11. Rafał Piasecki 

12. Grzegorz Rapcia 

13. Jerzy Roman 

14. Adam Sałata 

15. Lidia Wiącek 

1. Otwarcie sesji. 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Witam serdecznie otwieram 69 sesja Rady Miejskiej w Nowej Słupi Witam burmistrza 

miasta i gminy pana Andrzeja Gąsiora Witam skarbnik gminy panie młody te Durak Witam 

kierownika referatu gospodarczo inwestycyjnego pana Marka Partykę Witam kierownika 

referatu Gospodarki Komunalnej i ochrony środowiska pana Jacka brożyna Witam obsługę 

rady z Danielem i pana Daniela Binkowskiego Witam przybyłych sołtysów na dzisiejszą 

przez serdecznie panie i panów radnych którzy będą uczestniczyć w dzisiejszej sesji. 

 

 

 

2. Stwierdzenie quorum, przedstawienie porządku obrad. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Stwierdzenie quorum, przedstawienie porządku obrad. 

3. Przedstawienie protokołu z LXVIII sesji Rady Miejskiej w Nowej Słupi. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z prac pomiędzy sesjami. 



5. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej z działań pomiędzy sesjami. 

6. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowa Słupia na lata 

2022-2039, 

2) w sprawie zmian w budżecie Gminy Nowa Słupia na 2022 rok, 

3) w sprawie zaopiniowania projektu planu ochrony Świętokrzyskiego Parku 

Narodowego. 

7. Sprawy różne 

8. Zamknięcie obrad. 

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 

Sprawdzenie obecności.  

 

Wyniki głosowania 

OBECNY: 14, NIEOBECNY: 1 

 

Wyniki imienne: 

OBECNY (14) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Sylwester Kozłowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa 

Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNY (1) 

Grzegorz Rapcia 

 

 

3. Przedstawienie protokołu z LXVIII sesji Rady Miejskiej w Nowej Słupi. 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Przechodzimy teraz do punktu trzeciego przedstawienie protokołu z 68 sesji rady miejskiej w 

Nowej Słupi do dnia dzisiejszego nie wpłynęły w żadnym uwagi do biura obsługi rady Pytam 

się czy w dniu dzisiejszym chciałby ktoś przy ją odnieść do tego protokołu nie widzę 

Dziękuję bardzo przechodzimy do punktu czwartego sprawozdanie burmistrza miasta i gminy 

między sesjami 

 

 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z prac pomiędzy sesjami. 

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Dziękuję panie przewodniczący Wysoka Rado Szanowni państwo sołtysi drodzy 

mieszkańcy sprawozdanie z prac pomiędzy sesjami od 30 listopada do 15 grudnia 2002 roku 

1 grudnia brałem udział w posiedzeniu komisji budżetu rady miejskiej 2 grudnia brałem 

udział w uroczystej umów na projekty transportu publicznego w Urzędzie Wojewódzkim w 

Kielcach 3 grudnia brałem udział w uroczystej mszy świętej z okazji Barbórki kościele 

Grzegorzowicach 5 grudnia brałem udział w gali w kieleckim Centrum Kultury z okazji 

drugiej edycji rankingu gmin województwa świętokrzyskiego prowadzonego przez Fundację 

Rozwoju Demokracji 6 grudnia odbyłem spotkanie robocze z firmą dp-system głównym 

wykonawcą inwestycji wymiany oświetlenia ulicznego w gminie Nowa Słupia 6 grudnia 



brałem udział w Gminnej imprezie mikołajkowej w gminnym Ośrodku Kultury w Rudkach 8 

grudnia odbyłem spotkanie robocze z panią poseł na sejm Rzeczypospolitej Polskiej Agata 

Wojtyszek 8 grudnia podpisywałem umowę notarialną podpisywałem umowy notarialne w 

Starachowicach 9 grudnia brałem udział w spotkaniu roboczym rady pożytku publicznego 

oraz organizacji pozarządowych z dyrektorem biura Stowarzyszenie Rozwoju Wsi 

Świętokrzyskiej z Łagowa 12 grudnia brałem udział w spotkaniu w siedzibie stowarzyszenia 

Rozwoju Wsi Świętokrzyskiej w Łagowie w sprawie nowej perspektywy finansowej na lata 

2023-2027 i lokalnej grupy działania 13 grudnia podpisywałem umowy notarialne w 

notariacie w Starachowicach 13 grudnia podpisywałem umowę z firmą wykonawczą na 

remont dróg gminnych w miejscowości serwis oraz ulica Szkolna w Nowej Słupi 13 grudnia 

brałem udział w posiedzeniu Komisji Oświaty Kultury i Sportu Rady Miejskiej. Dziękuję 

bardzo.  

 

 

5. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej z działań pomiędzy sesjami. 

 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo przechodzimy do punktu piątego sprawozdanie przewodniczącego Rady z 

działań pomiędzy sesjami. Przez te dwa tygodnie dużo się nie wydarzyło 1 grudnia to były 

stałe komisje rady miejskiej gdzie opiniowaliśmy budżet, oczywiście w każdy czwartek 

dyżurowaliśmy na dyżurach, przygotowywaliśmy materiały na sesję i na komisję. No na 

tym... jedynie mogę dodać że na dyżurach jest cały czas przychodzi jedna z mieszkanek która 

cały czas próbuję odzyskać numer już każdy jest dobrze zorientowany o co chodzi, natomiast 

jest to stały punkt dyżurów czwartkowych. Wszystkie uroczystości związane przed Bożym 

Narodzeniem będą rozpoczynać się praktycznie od jutra więc na pewno to sprawozdanie 

następne będzie dużo obszerniejsze. 

 

 

6. Podjęcie uchwał: 

 

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowa Słupia na lata 2022-

2039, 

 

2) w sprawie zmian w budżecie Gminy Nowa Słupia na 2022 rok, 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo przechodzimy do punktu 6 podjęcie uchwał podpunkt pierwszy w sprawie 

zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Nowa Słupia na lata 2022 2039 podpunkt 

drugi w sprawie zmian w budżecie gminy Nowa Słupia na 2022 rok. Są to dwa projekty 

uchwał około budżetowe zawsze omawiane są wspólnie, przed chwilą dosłownie 

rozmawialiśmy na ten temat, aczkolwiek jeszcze zapytam czy jest wymagana jeszcze raz 

relacjonowanie tych dwóch projektów uchwał? Jeżeli nie to otwieram dyskusję czy ktoś z 

radnych chciałby zabrać głos? Kolega w Radny Sylwester Kozłowski bardzo proszę.  

 

Radny Sylwester Kozłowski 

- Bardzo dziękuję. Mam kilka pytań Panie Burmistrzu spóźniłem się na sesję na wspólne 

posiedzenie komisji za co bardzo przepraszam mamy taki punkt w zmianach w budżecie 



dotyczący likwidacji zadań. Usunięto realizację zadań i mamy 3 zadanie opracowanie 

dokumentacji projektowo-kosztorysowej wraz z uzyskaniem pozwolenia na budowę drogi 

gminnej numer w miejscowości jeziorko. Kolejne opracowanie koncepcji oraz dokumentacji 

projektowo-kosztorysowej zagospodarowania placu przy cmentarzu w Nowej Słupi na 

miejsce parkingowe i opracowanie pełnobranżowej dokumentacji projektowo-kosztorysowej 

na zmianę sposobu użytkowania budynków użyteczności publicznej na cele budynku 

mieszkalnego wielorodzinnego przy ulicy Górniczej 5 w Rudkach to jest jedno pytanie 

chciałbym uzyskać odpowiedź.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Bardzo proszę pani skarbnik czy pan burmistrz? Bardzo proszę. Tak bardzo proszę.  

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Szanowni państwo są to zadania które były wpisane natomiast jeżeli chodzi o pierwszy 

punkt czyli drogę w Jeziorku jest to droga którą mamy projekt myśmy ją zgłosili chcieliśmy 

ją zgłosić do dofinansowania do PROWU, niestety w PROWIE i jest to zadanie po prostu 

niemożliwe do realizacji gdyż sprawdziliśmy punktację nie ma szans uzyskania ta droga 

dofinansowania z powodu punktacji. To jest droga do 'śmietnika' tak zwana od drogi 

wojewódzkiej czyli dalsza część tej drogi która jest drogą dojazdową do pól. Więc tutaj z 

PROW-u niby PROW się zmienił na tyle że po prostu nie ma szans. Nie jest to tak 

punktowane jak było kiedyś punktowane że były to drogi dojazdowe do pól. W tej chwili w 

punktacji jest bardzo ważne czy to jest droga co ta droga łączy czy są jakieś obiekty publiczne 

czy są jakieś innego typu obiekty które punktują po prostu tu nie punktują i tu musimy 

znaleźć inne finansowanie i to zadanie na razie zdejmujemy po prostu nie mamy tutaj 

finansowania na to zadanie. Jeśli chodzi o zadanie nr 2 koncepcję, my mamy koncepcję 

przygotowaną na parking nie mamy finansowania jeżeli chodzi o parking Nowej Słupi. Ja 

tylko przypomnę że pomysł na to aby zrealizować tą inwestycję zrodził się taki że 

realizowana jest droga łącząca ulicę Kielecką z ulicą Opatowska o parametrach która pozwala 

również na uzyskanie własności przy wjeździe zwężeniu przy ul Opatowskiej i od tej drogi 

dopiero będzie budowana pozostała część parkingowa. Nie mamy w tej chwili finansowania 

tej inwestycji. I Górnicza 5 tam zgłosiliśmy budynek do dofinansowania do Urzędu 

Wojewódzkiego w ramach programu pozyskania na mieszkania na razie niestety nie mamy 

żadnej odpowiedzi i po prostu tych środków nie będzie na zrealizowanie w ramach tych 

środków. Także to też zadanie które po prostu w tym momencie wyjmujemy z budżetu. Tak 

nie ma finansowania na nie w tej chwili i nie ma ich w budżecie. Natomiast w momencie gdy 

pojawi się program z którego będziemy mogli korzystać będziemy chcieli do tych zadań 

wrócić oczywiście.  

 

Radny Sylwester Kozłowski 

- Kolejne pytanie na jednej sesji podejmowaliśmy uchwały odnośnie pożyczki 500 000 z 

Funduszu Ochrony Środowiska chyba natomiast tu w zmianach w budżecie mamy 

zmniejszenie kwoty o 500 000 z tytułu przychodu z pożyczek. Czy to chodzi o tą pożyczkę 

gdzie podejmowaliśmy uchwałę o podjęciu?  

 

Skarbnik Gminy Edyta Durak 

- Tak to jest uchwała. Tak jak wspominałam na komisjach nie dostaniemy jej w tym roku a to 

zadanie realizowane jest wydatkowane jest w tym roku w związku z tym zrezygnowaliśmy z 

tej pożyczki bo nie zostanie nam przekazana w roku budżetowym w którym dotyczą wydatki.  

 

Radny Sylwester Kozłowski 



- Czyli ta kwota papierów wartościowych gdzie mamy zmniejszenie o 1 800 000 to jest 

pomniejszona to jak gdyby o te 500000?  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo kolega przewodniczący Marcin Grzegorski  

 

Radny Marcin Grzegorski 

- Dziękuję panie burmistrzu chciałem zapytać o podatki nie było mnie na ostatniej sesji gdzie 

były podnoszone. Kwota z podniesionych podatków na co będzie przeznaczona w przyszłym 

roku?  

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Szanowni państwo ostatnio przy sesji oraz komisjach była rozmowa na temat właśnie jaka to 

będzie kwota jakie to są podniesienie podatków w jakiej formie i oczywiście i procentowo 

jaka będzie to wielkość. Ja przypomnę że nasza gmina nie tylko nasza ale gminy w zasadzie 

wszystkie w Polsce mają problem ze środkami bieżącymi ponieważ te środki nam się kurczą 

w związku z tym że jest ogromny wzrost wydatków, można powiedzieć że w zasadzie w 

każdej dziedzinie. Natomiast budżet Państwa nie zrefundował do tej pory czy subwencją czy 

innymi środkami tej luki która nam tutaj brakuje. W związku z powyższym będzie to kwota 

która na wydatki oczywiście bieżące związane z funkcjonowaniem Gminy ale nie jest to tylko 

związana ta podwyżka z tym że ta kwota która będzie wynikała z podwyżki zasili gminę ale 

bardzo ważną rzeczą jest to iż ta kwota wpływa w zdecydowany sposób na również zasilenie 

tak zwaną subwencją wyrównawczą, która jest desygnowana do gmin o mniejszym jakby 

zasobie finansowym na zrównoważony rozwój przekazywana z budżetu państwa. Jest to 

ściśle powiązane i jeżeli gmina nie podwyższa podatków czyli nie reguluje a obniżają w 

stosunku do stawek maksymalnych wówczas jest pozbawiona może nie pozbawiona ale ma 

zdecydowanie mniejszy wpływy z subwencji. W związku z tym musimy reagować w ten 

sposób, że musimy dostosować podatki do możliwości po prostu również biorąc pod uwagę 

subwencje wyrównawcza. Myślę że jesteśmy jedną z Gmin która jeżeli chodzi o podatki jest 

jedną z Gmin, która w minimalny sposób podniosła podatki bo wiem że dużo Gmin podnosi 

w granicach inflacji lub w granicach 20%.  

 

Radny Marcin Grzegorski 

- Dziękuję mówi pan że te podatki będą na... uzyskane pieniądze z podatków będą 

przeznaczone na funkcjonowanie Gminy. Mam teraz pytanie czy w Urzędzie Gminy pracuje 

około 70 osób? W ostatnim okresie czy były podwyżki dla pracowników i na jakim 

poziomie?  

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Była podwyżka od pierwszego listopada i była wysokości 600 zł uwzględnia już 

następnoroczne czyli podwyżki z 2023 roku minimalnej. Będą dwie podwyżki będzie jedna w 

styczniu druga podwyżka będzie w połowie roku i będzie to kwota około 600 zł w sumie tych 

dwóch podwyżek do minimalnej ja uzgodniłem to od 1 listopada.  

 

Radny Marcin Grzegorski 

- Czyli przeliczyć to razy 70 osób jest to pół miliona złoty na wynagrodzenie pracowników. 

Okej zgadzam się że osoby które mają minimalne wynagrodzenie należy im się podwyżka ale 

nie kosztem ludzi bo to urząd ma służyć ludziom a nie ludzie czy mieszkańcy urzędowi na ten 

troszkę Pan się zapomniał bo pan tylko zrobi se tą otoczkę w urzędzie już chyba pan 

zapomniał o ludziach którzy mieszkają w gminie i podnoszenie podatków uważam jest bardzo 



złym okresem gdzie inflacja idzie do góry podniesienie śmieci idzie do góry prąd energia 

idzie do góry wszystkie związane pieniądze z utrzymaniem rodzin idą do góry i my jeszcze 

podnosimy podatki. Zapytam się kolegów radnych kto był na wsi i zapytał się mieszkańców 

czy są za podniesienie podatków? Bo to musimy mówić głosem ludzi a nie tak jak tutaj jest 

nas tylko 14 czy 15 osób decydować za wszystkich mieszkańców. Powinniśmy zrobić takie 

spotkania i uważam że jest to nie dobrym okresem rozumiem podnosimy podatki panie 

burmistrzu ale obniżamy na przykład koszt wywozu śmieci, podnosimy podatki bo ocieplamy 

jakiś budynek gdzie w Rudkach mieszkają osoby w trudnej sytuacji materialnej to rozumiem 

że pomagamy. Ale podnosimy podatki tylko dlatego żeby podnieść w urzędzie osobą o pół 

miliona złotych rocznie, tego nie rozumiem bo myślę że gdyby Pan prowadził firmę i 

musiałby pan wyjąć pieniądze no wiadomo urzędnicy będą się śmiać bo to dla was może pani 

mi nie przerywać proszę kulturki, gdyby Pan prowadził dużą firmę i wyciągał pan ze swoich 

pieniędzy ten ale pan wyciąga i rozdaje te pieniądze publiczne pieniądze podatników 

mieszkańców. Ma Pan jakieś pomysły podatki nie tylko są z podatków od ludzi gospodarzy 

jednorodzinnych, podatki wpływają od miejsc pracy na terenie gminy od ilości firm na terenie 

gminy, mogę panu podpowiedzieć jak jeszcze można dodatkowe pieniążki można 

wprowadzić nie wiem czy to jak to formalnie ubrać można wprowadzić podatek 

środowiskowy na terenie gminy od turystów. Gdzie turysta przyjeżdża i ten podatek będzie 

odprowadzał tak w innych gminach gdzie akurat mamy Park Narodowy dzisiaj 

rozmawialiśmy na ten temat, mamy czyste powietrze możemy i wprowadzimy pieniądze 

zewnętrzne od warszawiaków którzy przyjadą od innych osób które przyjadą do naszego na 

nasz teren gminy i od tego pan jest tutaj na urzędzie żeby pan właśnie szukał rozwiązania 

pozyskiwania zewnętrznych pieniędzy z zewnętrznych gmin czy kraju które będą wpływały 

do urzędu. Powystawiał Pan piękne muzeum piękne ale nie ma tam zarządzającego 

konkretnego nie ma żadnej reklamy to jest budynek do którego pan musi dokładać a Pan 

powinien budynki budować które będą zarabiały na siebie na pracowników na to żeby dobrze 

funkcjonowały. No bo urząd to nie jest dojną krową którą się tylko doi i rozdaje na lewo i 

prawo. Pytanie burmistrzowi teraz panie przewodniczący składam wniosek formalny o to aby 

stawki podatku wróciły do poprzednich. Proszę o taki wniosek formalny o przegłosowanie.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Pan Burmistrz najpierw ad vocem zgłoszony więc bardzo proszę o zabranie głosu, zaraz 

będziemy wniosek formalny procedować.  

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Przede wszystkim panie radny dobrze byłoby jeżeli się mówi o podatkach być na komisjach 

i na sesji podatkowej wtedy jest rozmowa na ten temat ze społeczeństwem, sołtysami również 

z innymi grupami społecznymi, bo te dyskusje nie toczą się tylko tutaj w gabinecie ale toczą 

się jeszcze gdzie indziej. Dobrze byłoby wtedy być i wtedy rozmawiać i dyskutować na ten 

temat dowiedziałby się pan jaka kwota jest z podatku jakie to jest pół miliona? Bo to się pan 

zagalopował tam nie ma pół miliona podniesienie podatków nie wnosi jakieś ogromnej kwoty 

do gminy tu nie o to chodzi. Tu chodzi aby gmina prawidłowo się rozwijała a to się wiąże 

również subwencja wyrównawcza nie wiem czy pan wie ile gmina dokłada do do szkół do 

oświaty w naszej gminie? Czy pan wie jaka to jest kwota? Padła taka kwota wielokrotnie 

niech Pan powie społeczeństwu czy Pan wie jaka jest to kwota? No to w oparciu o co Pan 

rozmawia? Jak Pan nie zna liczb a Pan chce dyskutować. 7 milionów a skąd gmina ma wziąć 

7 milionów na utrzymanie szkół a co będzie w momencie kiedy gmina nie podnosząc 

podatków nie regulując nie zdobywając pieniędzy znajdzie się w takiej sytuacji że będzie 

miała nakaz płatniczy a nie będzie miała realizacji na przykład w oświacie? Po prostu nie jest 

to ten moment bo jeżeli chodzi o sesję budżetową i podatkową było wszystko w gminie jest 



poukładane i ma swoje ręce i nogi. Nie można Gminy wywracać do góry nogami tylko 

dlatego że pan przyszedł pan znalazł chwilę czasu żeby przyjść na sesję po prostu jest 

dyskusja jest rozmowa wszyscy o tym dyskutujemy cała Rada Gminy decydują o tym również 

i sołtysi grupy społeczne które są na naszym terenie o tym żeby się prawidłowo rozwijać. 

Podnoszenie podatku to nie jest nigdy nic dobrego ale jeżeli jest to konieczne jeżeli są to 

czasy współczesne kiedy podatek nie przystaje do rzeczywistości faktycznie bo nie przestaje. 

Mamy jeden proszę sobie sprawdzić mamy jeden z najniższych podatków nie wiem czy nie w 

Polsce jeżeli chodzi o podatek rolny, nie jesteśmy gminą rolną nie podwyższyliśmy śmieci i 

najprawdopodobniej nie podwyższymy bo tam gdzie gmina może prawidłowo funkcjonować i 

może w rozsądny sposób postępować pragmatyczny my tych podatku nie podnosimy. Nie 

rozdajemy nigdy żadnych publicznych pieniędzy razem z radą gminy wspólnie na sesjach na 

komisjach ustalamy wydatki budżetowe, przesuwamy pieniądze i sukcesy Gminy są 

sukcesem radnych sołtysów bo robimy to wspólnie i to jest właśnie demokracja to jest 

najpiękniejszy sposób zarządzania pieniędzmi. Państwo macie kontrolę nad każdą wydaną 

złotówkę jak byście państwo widzieli siedząc na miejscu burmistrza jak się wydaje złotówkę 

to nikt nie doszukiwał by się żadnego podwójnego dna czy malinowych lodów czy 

waniliowych lodów o których Pan kiedyś wspominał. To widzi pan to podejście nas różni bo 

Pan ma takie podejście że pan ma zawsze gdzieś drugie dno ja tego drugiego dna nigdzie nie 

mam, nigdy go nie miałem w swoim życiu i tego drugiego dna nie ma. Pieniędzy nie 

rozdajemy i jest tyle komórek przez które przechodzą pieniądze z opisem z pracownikami 

którzy się dotykają że kiedy to trafia do burmistrza to można powiedzieć jest już pozamiatane. 

Począwszy od rady od przesunąć finansowy gdzie to idzie prawda wskazywane są środki 

finansowe także proszę o takich rzeczach nie mówić. Pan też w tym procesie uczestniczy i 

pan ma prawo do tego żeby zabierać głos i dyskusje i w tym uczestniczyć. Natomiast jak pana 

nie ma no to osoby które są nie obecne nie mają prawa głosu niestety.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Czy jeszcze chce kolega kontynuować? Bardzo proszę.  

 

Radny Marcin Grzegorski 

- Panie burmistrzu ja nie jestem za tym żeby nie podnosić podatków. Ja jestem za tym żeby 

podnieść ale wtedy podatki jak podnosimy żeby były wykorzystane w jakimś dobrym celu tak 

jak panu powiedziałem w poprzedniej wypowiedzi na docieplenie jakiegoś budynku w 

którym mieszkają osoby w trudnej sytuacji materialnej a że ja się dowiaduję że pan podnosi 

podatki i jest podniesione wynagrodzenie dla budżetówki w gminie o 600 zł dla osoby i 

wynosi to kwotę pół miliona złotych to akurat są te podatki czyli zabieramy podatki i dajemy 

pracownikom. Oczywiście że należy się pracownikowi podwyżki Ci co mają najniżej 

niektórzy mają bardzo wysokie pensje a już wracając tu do pracowników to też chciałbym tu 

już jak jesteśmy na sesja obiecałem to mieszkańców że poruszę. Panie kierowniku Marku 

Partyka sytuacja która zaistniała z osobą ode mnie ze wsi była bardzo nieprzyjemna z pana 

strony jest pan urzędnikiem i to pan ma służyć ludziom a nie ludzie panu. Bierze za to pan 

pieniądze i pan powinien z nimi rozmawiać kulturalnie na ten odnośnie pani która przygarnęła 

psa który się błąkał i poinformowała o tym gminę że jest to duży pies i zagraża 

bezpieczeństwu tej pani , że przygarnęła go, dała mu jeść i poprosiła gminę żeby się tym 

zaopiekowała zadzwoniła do schroniska i kazała schronisko kazało poinformować o tym 

gminę. A pan powiedział że jeśli pani dała mu jeść to niech to już jest to pani pies i niech pan 

się tym martwi i mogę wykonać w tej chwili telefon do tej pani i powie publicznie jak pan z 

nią rozmawiał na tym co ta pani ma zrobić? Powiedział Pan że nie ma pieniędzy gmina 1500 

zł żeby tym się psem zająć. Pies się błąka jest duży agresywny pani jest z niepełnosprawnym 

dzieckiem z synową i z małym wnuczkiem koło domu i nikt im nie chce. Zgłosiła mi to, 



zgłosiła panu pogryzie ten pies to dziecko czy jakieś inne kto za to odpowie? No niech mi pan 

odpowie w tej sytuacji co ta osoba ma zrobić? Było telefonicznie mi pan nie udzieli takiej 

informacji. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo trochę uporządkujemy tą dyskusję ponieważ jesteśmy w sprawach zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej i oraz zmian w budżecie natomiast wykroczyliśmy już 

bardzo szeroko na tematy psów i i ten to możemy kolego wrócić do tego tematu w sprawach 

różnych? I chciałbym żebyśmy rozmawiali merytorycznie na temat spraw wieloletniej zmiany 

finansowej i oraz zmianach w budżecie, jeszcze się odniosę do, zanim kolego Sylwestrze 

mogę mogę zanim oddam głos a jeszcze przepraszam jeszcze burmistrz odnośnie podwyżki 

podatków sesja była podatkowa dwa tygodnie temu wypracowaliśmy takie stanowisko 

wspólnie wszyscy radni głosowali za takimi zmianami teraz oprócz tak to prawda 

rzeczywiście ale w jaki sposób ja teraz postawię wszystkich radnych którzy głosowali za i 

merytorycznie to udokumentowali. Merytorycznie przedstawili zasadność tych zmiany o 10% 

oraz tam na targowicy 30% więc myślę że taki wniosek formalny w bardzo niekomfortowej 

sytuacji postawi wszystkich radnych którzy głosowali za tymi zmianami.  

 

Radny Marcin Grzegorski 

- Panie przewodniczący czy miał pan informację na temat podniesienia stawek dla 

pracowników urzędu gminy i że to jest kwota to 500 000 zł i te podatki właśnie zabierane 

ludziom ze wsi  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- tego co mi wiadomo podwyżki wynagrodzenia są obligatoryjne wynikające z ustawy i tutaj 

tak czy inaczej my nie mamy na to wpływu tak do najniższych krajowych ale my nie mamy 

na to wpływu i tak czy inaczej te podwyżki będą musiały być wdrożone. Nie to że robię jak 

chce tylko dyskutujemy na ten temat. Bardzo proszę burmistrz.  

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Ja chciałem właśnie to powiedzieć to co pan w tej chwili przewodniczący powiedział. 

Podwyżki są obligatoryjne nie jest to pół miliona i kwota jeżeli chodzi o podatki to nie jest to 

pół miliona złotych około 230000 zł więc trzeba mieć. Panie Marcinie jeżeli pan jest na 

sesjach na komisji to pan ma wiedzę natomiast pan tej wiedzy nie ma... nie no to jest takie 

lekceważenie po prostu i tych którzy słuchają i nas to wszystkich po prostu...  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Wracamy do porządku obrad czy kolega jeszcze chciałby zabrać głos? Dziękuję. Sylwester 

Kozłowski bardzo proszę.  

 

Radny Sylwester Kozłowski 

- Dziękuję panie burmistrzu nie usłyszeliśmy odpowiedzi odnośnie tych wynagrodzenia o 

które pytał Pan Marcin Grzegorski dlatego że jeżeli mówimy o minimalnej krajowej to 

podwyżka dotyczy tylko pracowników którzy mają minimalną krajową tak? Natomiast no z 

tego co kolega mówi ja przynajmniej nie wiedziałem o tym podwyżkę dostali wszyscy 

pracownicy i czy to jest prawda? Jedną kwotę 600 zł? No to jeżeli chodzi o wydatki to kolega 

Grzegorski ma tu rację. Ja nie jestem przeciwny podwyżką, nie o to chodzi tylko panie 

burmistrzu chodzi o zupełnie inną rzecz na sesji podatkowej rozmawialiśmy o tym i pan to tak 

przedstawił że środki są potrzebne na inwestycje, które ... są potrzebne inwestycje które 

realizujemy z informacji które przedstawiła pani skarbnik dochodu mieliśmy dodatkowego 



około 240 000 zł plus subwencja której nie jesteśmy w stanie określić jaka to będzie kwota 

tak? Czy na pewno to będzie 240000 plus dodatkowe i te środki mieliśmy przeznaczyć na 

inwestycje które realizujemy tak Pan to określił. Propozycja podwyżek podatków około 10% 

wszyscy wiemy jakie są czasy jaka jest sytuacja jakie są obciążenia dla jednostek budżetu i 

radni zgodzili się w tej części w większości którzy byli na tą niewielką podwyżkę która w 

stosunku do innych Gmin jest rzeczywiście nieduża. Natomiast rada panie burmistrzu została 

przepraszam jeżeli mówi pan o współpracy mówi pan o tym że wspólnie podejmują decyzję 

to proszę też przedstawić tak istotną informacje Radzie o podwyżkach bo jeżeli przeliczymy 

600 zł razy ilość pracowników i 12 miesięcy to jest to kwota duża. Jeżeli chodzi o pensję 

minimalną to rozumiem że wszyscy pracownicy w urzędzie gminy mają minimalną pensję ilu 

takich ma pan pracowników 5 - 10 i ta minimalna dotyczy tych pracowników to jest pierwsza 

sprawa. Druga sprawa zmiana minimalnej kwoty jest od 1 stycznia od 1 stycznia jest 

podwyżka o 420 zł natomiast druga jest w połowie roku czyli w lipcu o dodatkowe chyba 180 

w sumie daje to 600. Czyli mogliśmy poczekać też z tą podwyżką prawda i najbardziej to co 

mnie boli i co mi przeszkadza to że mówi pan o współpracy o tym że jak to pan współpracuje 

z radą, że wszystkie decyzje finansowe wspólnie podejmujemy razem a tu nagle mamy taki 

kwiatek. Jaki był problem powiedzieć o tym na sesji podatkowej? Tu nie chodzi o 10 tysięcy 

czy o 100, to jest istotna informacja i rzeczywiście kolega Grzegorski ma rację bo przyjdzie 

do niego mieszkaniec z danej miejscowości powie słuchaj ja mam zapłacić podatek o tyle i o 

tyle więcej a wy przeznaczyliście te środki nie na inwestycje o czym mówiliście na sesji o 

czym mówi Pan burmistrz i ty to poparłeś tylko na wynagrodzenia. Bo taka sytuacja może 

być. I gdyby pan przekazał radnym na sesji że oprócz inwestycji są też zaplanowane 

podwyżki to zupełnie inaczej by to wyglądało. Proszę jeżeli pan mówi o współpracy to proszę 

dotrzymywać słowa i proszę rzeczywiście współpracować z Radą a nie tylko mówić o tym, że 

Pan współpracuje jak to jest dobrze. Kolejna rzecz to proszę nie upominać radnego czy 

przychodzi na sesję czy nie przychodzi wiadomo bierzemy diety powinien być są różne 

sytuacje losowe to nie tylko kolega Grzegorski nie przychodzi na sesje ale jest też, są inni też 

radni którzy nie nie przychodzą z różnych powodów. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo zanim burmistrzowi oddam głos no niestety ale tutaj w tej chwili wiedze 

jaką ja mam jest dużo większa niż przed tą wypowiedzią no nie było rzeczywiście żadnej 

rozmowy na temat podnoszenia podatków i w związku z tym podwyżek dla pracowników 

miało to iść na inwestycje i w tym kierunku miało być to realizowane i dlatego były 

podniesione podatki. Bardzo proszę pan burmistrz.  

 

Skarbnik Gminy Edyta Durak 

- Ja tylko chciałam państwa uspokoić ani po dochodach ani po wydatkach ta kwota 

planowanych podwyżek dochodów nie jest uwzględniona. Więc nie wiem s kąd się wziął 

pomysł że to poszło na wynagrodzenia. To nie jest zaplanowane w dochodach wzrost.  

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Ja się chciałam odnieść do podwyżek Szanowni państwo nie wiem czy macie państwo taką 

wiedzę ale w naszym kraju szykowały się strajki budżetówek dlatego że zarobki w budżecie 

są bardzo małe w tej chwili bywa tak że po prostu na kasie gdzieś zarabia się więcej niż 

urzędnik wykwalifikowany w gminie. Każda gmina stała przed takim faktem. Nasza Gmina 

jest jedną można powiedzieć była jedną ze słabiej zarabiających, co prawda udało się przez 

ostatnie lata trochę to uporządkować. Natomiast w wyniku tej trudnej sytuacji i nie tylko tej 

ale związane również z rynkiem, wojną budżet państwa wprowadził do budżetów gmin 

dodatkową kwotę. Nasza Gmina jako gmina poniżej 15 tysięcy mieszkańców poniżej 20 000 



mieszkańców otrzymała kwotę 2 288 000 zł z czego można było przeznaczyć również na 

podwyżkę wynagrodzenia. Z czego 15% można przełożyć na termomodernizację i na 

uzupełnienie wkładu własnego do ewentualnych inwestycji i z tej kwoty, nie z podwyżek 

podatków została skorygowana kwota jest tam możliwość po prostu żeby pracownikom 

podnieść tą kwotę w tej chwili i nie mieć problemów w ciągu roku. Podniesienie minimalnej 

600 zł pracownikom którzy mają minimalną kwotę prowadziłoby do tego że zrównałaby się 

ona z wykwalifikowanym pracownikiem. Czyli pracownik z minimalną kwotą, który by teraz 

trafił powiedzmy mam 3 700 miałby taką samą jak pracownik który pracuje wiele wiele lat 

jest to praktycznie dla zarządzającego czy to Gminą czy przedsiębiorstwem no praktycznie 

bardzo trudne, gorzej niż trudne więc ja nie stosuje takiej zasady stosuje zasadę 

proporcjonalnego wynagradzania aby po prostu ta różnica była aby te proporcje były 

zachowane w stosunkowo pragmatycznie merytorycznie że były zachowane. Myślę że to 

każde przedsiębiorstwo stosuje nie tylko ja jako burmistrz więc no wybaczcie państwo ale 

muszę mieć takie narzędzie aby móc może nie zmusić ale zachęcić pracowników do tego aby 

się angażowali w bardzo trudne przedsięwzięcia czasami zostawali czasami po godzinach 

wykonywali swoje zadania w miarę poprawnie czy angażowali się bardziej bo wynagrodzenie 

jest takim elementem które można powiedzieć nie tylko dyscyplinuje ale no zachęca do 

dobrej pracy i tak jest narzędzie ja stosuję od wielu wielu lat więc nie jest to nic mi się wydaje 

co jest co byłoby poza tutaj robione za plecami bo nie jest to robione w żaden sposób za 

plecami. Państwo występowali się kilkakrotnie o informację publiczną o wynagrodzenia o 

dodatki to wszystko jest czyste, przejrzyste ja to państwu to przekazuje. Kiedyś firma 

zewnętrzna wystąpiła i podała nas jako przykład jeden wzorów bo takie dokumenty 

ujawniliśmy bardzo szybko. Także nie ma tu szanowni państwo nic do ukrycia w każdej 

chwili państwo jako radni jesteście macie możliwość podejrzenia kto ile zarabia jakie to są 

pieniądze oczywiście z zachowaniem RODO.  

 

Radny Sylwester Kozłowski 

- Panie burmistrzu jak zwykle nie rozumiemy się. Ja głosowałem za podwyższeniem 

podatków bo uznałem że jestem niewielka podwyżka wiadomo każda podwyżka boli ale nie 

będę się powtarzał w takiej sytuacji jaką mamy w takich czasach i tak dalej 10% jest to 

niewiele. Zmierzam tylko do tego i po raz kolejny mówię o tym że pan nie przekazał takie 

informacje a Pan cały czas mówi o współpracy. To wynagrodzenie należy się pracownikom to 

że pan w taki sposób zróżnicował, żeby dać tym co mają najniższą krajową plus to dla 

pracowników którzy mają dłuższy staż i większe doświadczenie też jest okej bo jest 

rzeczywiście zróżnicowanie. Ale przyzna Pan, że jest to duża kwota i taką informację 

należało przekazać radzie i tylko tyle i też bym zagłosował tak zagłosowałem. Tylko jeżeli 

mówimy o współpracy i o szczerości no to bądźmy współpracujemy i bądźmy szczerzy do 

końca. Natomiast pani skarbnik Pani mówi o paragrafach że coś jest z tego to jest tamtego nie 

no wynik jest prosty 600 zł razy ilość, mniej więcej daje kwoty czy to będzie 50 000 w tą czy 

to będzie 50000 w tą stronę. Natomiast no fakt jest taki no podwyżka była. Problem jest tylko 

w tym że pan Burmistrz tego nie przekazał Radzie. To by nie wpłynęło na moją decyzję 

odnośnie podwyższenia podatku tylko spotkamy się z mieszkańcem powiedziałbym tak była 

podwyżka bo się należało podnieśliśmy podatki co będzie przeznaczone i na inwestycje i na 

wynagrodzenia i sprawa zamknięta. Co do oglądania każdej złotówki panie burmistrzu no ja 

wiem że Pan ogląda każdą złotówkę ale jak już pan jest taki dokładny to ileż było takich 

rzeczy gdzie padały wnioski żeby na przykład nie rozstrzygać przetargu czy jak było z 

zakupem działki w Mirocicach. No przecież gdyby nie nasze interwencję nie rozmowy to 

byśmy kupili tą działkę za zupełnie inną kwotę. Dziękuję.  

 



 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Zgadzam się w całej rozciągłości jeżeli chodzi o te podwyżki dla pracowników nie było nie 

mieliśmy wiedzy nie mieliśmy informacji przekazanej na sesji podatkowej i to boli panie 

burmistrzu. No my stajemy w takiej sytuacji że no trochę nie jesteśmy traktowani poważnie 

na przyszłość bardzo proszę... kolega Marcin Grzegorski bardzo proszę.  

 

Radny Marcin Grzegorski 

- Dziękuję. Mówi pan że podwyżką zachęca pan pracowników. Ja też kiedyś pana zakręciłem 

składając wniosek o maksymalną kwotę dla burmistrza żeby pan może tą radę połączył żeby 

była w końcu zgoda żebyśmy się nie oszukiwali. Nie pamiętam ile pan zarabia 16 czy około 

20 tys zł wiadomo mało się zarabia żyje się jak hrabia ale nie było mnie na sesji ma pan rację 

przez okres 4 lat gdzie się spotkamy może te ostatnie pół roku zaniedbałem ale są rzeczy 

ważniejsze niż gmina , gminę stawiam na trzecim miejscu. Pierwsza jest rodzina, drudzy są 

ludzie i społeczeństwo na trzecim jest Urząd Gminy. Musiałem trochę poświęcić czasu na 

inne rzeczy ale wrócę i będę dbał o dobro gminy jak pan przeczyta albo radni przeczytają 

ślubowanie ROTY tam jest napisane bardzo ładnie że radny ma służyć społeczeństwu i 

gminie dla dobra gminy i tak uważam i wszyscy radni i pan burmistrz tak właśnie będzie do 

tego podchodził. Dziękuję.  

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Szanowni państwo radni ja nikogo nie rozliczam nigdy z żadnej obecności ja powiedziałem 

to tylko dlatego że był czas i dyskusja nad podatkami dość długa. Przepraszam jeżeli nie 

powiedziałem o podwyżce, uznałem to za swoje narzędzie które pozwoli mi po prostu 

zachęcić pracowników do dobrej pracy wyrównanie wynagrodzenia w tym roku. W 

następnym roku musiałbym podnieść obligatoryjnie niezależne wszystko zrobiłem to w 

listopadzie po to żeby trud pracy inwestycje które mamy ponad 100 000 000 zł wynagrodzić 

w jakiś sposób. Nie każdy może jest wynagradzany z tytułu tego że uczestniczy w projekcie 

ma zaangażowanie w projekcie więc inni pracownicy też chcieliby jakąś podwyżkę dostać i 

oni ją dostali być może powinien poinformować nie sądziłem że będziecie się państwo 

upominać się o to żebym ja musiał o każdej podwyżce informować.  

 

Radny Sylwester Kozłowski 

- Gdyby to było 10 tys 20 50 nie dyskutowalibyśmy tu.  

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Dobrze Szanowni państwo zgodzę się z tym że była to dużo znacząca podwyżka rada 

powinna być poinformowana nie zrobiłem tego może to zaniedbałem ale zrobiłem to z 

czystego serca dla pracowników nie zrobiłem tego przeciwko Radzie ani przeciwko nikomu 

te pieniądze zostaną wśród pracowników zostaną w gminie. Natomiast jak powiedziałem nie 

zrobiliśmy tego z podwyżki podatków te podwyżki są minimalne one nie zmienią budżetu 

gminy który wynosi prawie 80 milionów a podwyżka jest podatku na poziomie 2 30 tys zł. 

Wyobraźcie sobie państwo jaka to jest kwota. Natomiast rosną nam koszty utrzymania dróg 

chociażby koszty soli wzrosły kilkukrotnie prawda? No skąd my te środki bieżące będziemy 

brać więc nie chce dalej rozciągać tematu było to rozmowa była podczas komisji oraz sesji 

gdzie były poruszane podatki były szczegółowo omawiane przez radnych przez uczestniczące 

osoby w dyskusji merytorycznej. Każdy z pracowników to przedstawiał. Potrzebna była ta 

podwyżka i ja też nie jestem za tym żeby podwyższać natomiast uważam że należy ją 

korygować żeby nie znaleźć się w takiej sytuacji że po prostu w pewnym momencie 

znajdziemy się w widełkach gdzie nie będziemy podnosić podatku o 5 czy10 zł tulko 



będziemy musieli podnieść o 50 zł to będzie najtrudniejsza sytuacja wtedy do mieszkańca dla 

zrozumienia i dlatego żeby uniknąć takiej sytuacji ta dyskusja była na komisjach na sesji 

budżetowej i rada jak najbardziej uważam że zachowała się bardzo pragmatycznie , 

merytoryczne wszystkie dyskusję zamknęły się tym że została uchwała uznana. Dziękuję 

bardzo.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Kolega...  

 

Radny Marcin Grzegorski 

- Ja już chciałem zakończyć swoją wypowiedź odnośnie tych podwyżek jestem za 

podwyżkami dla pracowników jestem za tym żeby dobrze zarabiali dobrze wykonywali swoją 

pracę ale nie chcę żeby ludzie którzy chodzą do gminy byli odsyłani z kwitkiem albo na 

przykład żeby sobie sami radzili bo to za to biorą pieniądze żeby im służyli. Rozumie Pan 

panie Marku czy mówię dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo kolega Robert Klefas.  

 

Radny Robert Klefas 

- Dziękuję panie przewodniczący. Otóż chciałbym się skupić na prowadzeniu działalności 

finansowej a w zasadzie kontroli nad finansami którą sprawuje rada. Rada Gminy posiada 

kompetencje do tego żeby tworzyć i zabezpieczać środki finansowe na terenie gminy dla jej 

funkcjonowania. Otóż sprawa podwyższenia podatków była sprawą trudną wydaje mi się dla 

każdego radnego, który głosował za, dlatego że wszyscy mają świadomość w jak trudnych 

czasach w jakiej rzeczywistości przyszło nam w tej chwili funkcjonować. I nie będę się 

wypowiadał za wszystkich chcę się wypowiedzieć za siebie czuję się wywołany do 

odpowiedzi z tego względu że wypowiedź kolegi Marcina emanowała populizmem z tego 

względu że zrzuciła odpowiedzialność za podwyżki podatków na tych którzy w tym w tej 

operacji uczestniczyli, natomiast składając wniosek formalny któremu będę przeciw pan 

kolega Marcin wiceprzewodniczący robi się obrońcą uciśnionych. Otóż nie łatwo było mi 

podjąć decyzję o podwyższeniu podatków i było to w konsensusie, ten konsensus polegał na 

tym że nie podnosiłem ręki za podwyżkę podatków i oponowałem w tak zwanych lepszych 

czasach. Uważałem że po prostu musimy pozyskiwać w jakiś sposób w inny sposób środki 

finansowe. Ten rok jest bardzo specyficzny i bardzo obciążający obywateli natomiast również 

jest bardzo obciążający dla wszelkich instytucji między innymi taką jaką jest Urząd Gminy, 

Rada, która odpowiada za jak gdyby struktury finansowe. Otóż szanowni państwo te podatki 

to jest podwyżka symboliczna ja wiem że ona boli i ja będę umiał przed mieszkańcami się z 

tego wytłumaczyć bo moja decyzja była świadoma nie podyktowana jakimś populizmem czy 

chęcią tego żeby się po prostu no nie skonfrontować z tą moją decyzją. Myślę że każdy 

podejmował świadomie tą decyzję i proszę państwa nie będę powtarzał tych faktów że jest 

ona jedną z niższych w poszczególnych w porównaniu do poszczególnych gmin ale moim 

priorytetem o którym powiedziałem było zwiększenie tych środków subwencyjnych 

wyrównawczych. Bo sama kwota nie powala na kolana wynikająca kwota wynikająca z tych 

podwyżek podatków natomiast dostosowuje się do tendencji i powoduje wzrost subwencji 

wyrównawczej. No wszędzie dotykają nas podwyżki i myślę, że Rada Gminy w Nowej Słupi 

w uchwale podatkowej podjęła naprawdę minimalne podwyżki w trosce przede wszystkim o 

swoich mieszkańców, jednocześnie starając się wyrównać dziurę, którą stanowią podwyżki 

choćby wynikające z aneksów jakie firmy składają w tej chwili z inwestycji no i z którymi 

rzeba się zmierzyć. To są ogromne wydatki i jakoś będziemy chyba musieli temu się 



przeciwstawić i znaleźć rozwiązanie. Nie będę się wyzłośliwiał nie jest to moim celem 

natomiast będę głosował przeciw a milczenie moje przemilczenie kilku jak gdyby sytuacji 

powinno też dać do myślenia.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo kolega Dawid Marzec, bardzo proszę Panie Radny.  

 

Radny Dawid Marzec 

- Dziękuję bardzo panie przewodniczący. Wysoka Rado praca w samorządzie nie tylko dla 

młodych ludzi ale również i dla starszych doświadczonych samorządów to to co wspomniał 

kolega Robert podpisuje się, nie jest łatwą sprawą mianowicie wszyscy przed mieszkańcami 

odpowiadamy za naszą decyzję. Ja już w rozmowie poza sesją rozmawialiśmy z kolegą 

Marcinem i ja mogę powiedzieć drugi raz to samo to znaczy że podatki podnieśliśmy poprzez 

dyskusję wspólna na komisjach na sesji i tak naprawdę mieliśmy dane od pracowników jak to 

wygląda w sąsiednich gminach. 2 lata z rzędu nie podnosiliśmy tych podatków i też tutaj 

miałem spory prosto w oczy mówiłem burmistrzowi jak i pani skarbnik że tych podatków nie 

w tym roku nie podnosimy bo była taka sytuacja a nie inna. W tym roku wszystko kosztuje 

drożej i to nie jest uderzenie w mieszkańców ja też chciałbym powiedzieć wprost że 

podpisuje się jeszcze raz pod tą decyzją i dobrze że takie głosy padły jak tutaj kolegi Roberta 

bo cieszę się że nie jestem sam, dlatego że rada miejska musi postępować nie tylko 

populistycznie ale również bardzo odpowiedzialnie i ta decyzja którą podjęliśmy była bardzo 

odpowiedzialna z całym szacunkiem i sympatią Marcin ja będę głosował przeciw, dlatego że 

podjęliśmy tą decyzję gremialnie i to nie są jakieś drastyczne podniesienie podatków tylko 

10% więc tak naprawdę to wszyscy w tej złej sytuacji dorzucimy się wszyscy jak tu jesteśmy 

i jak mieszkańcy są dorzucimy się po kilka złotówek do budżetu co da nam kwotę tych 

dwustu tysięcy. No teraz do tego nawiążę do podwyżek 1 jest plus panie burmistrzu i 

pochwalam tą decyzję bo nawet na których bodajże komisjach zabierają głos żeby nie było 

dysproporcji w podwyżkach wiem że w sąsiednich gminach jednej na pewno znam od 

znajomych że była ta podwyżka właśnie równa dla wszystkich i to pochwalam. Gdybym był 

włodarzem zrobiłbym podobnie nie jestem ale pana mogę pochwalić bo to pana kompetencje 

aczkolwiek no potwierdzę też tutaj że być może nie cała rada bo też nie cała rada z panem się 

widzi tak często jak przewodniczący ale myślę że tutaj kompetencje Rafała są takie że 

powinniście tutaj to spotkanie odbyć nie wiedział rozumiem ten błąd. Jednakże wysokość 

zarobków w budżetówce szczególnie tych najniższych no bo rozumiem że na szczeblu 

kierownika czy inspektora te zarobki są już wyższe ale zwykłych referentów no niestety 

słuchajcie no nikt z nas nie chciałby w dzisiejszych czasach zarabiać 2500 zł. Ja mówię o 

kwotach netto bo brutto to jest całkiem inna bajka więc ja tym ludziom pracują nie wiem ilu 

ich jest nawet nigdy tych danych nie badałem być może będzie ku temu okazja żeby kiedyś 

podyskutować w tym temacie podniósł był jeszcze wyżej. Burmistrzu bo są takie czasy że 

niestety jeżeli na stacji benzynowej płacimy 30% więcej jeżeli płacimy w sklepie 30% więcej 

to musimy też zarabiać to 30% więcej. A ci ludzie mają urodziny i ja tutaj też nie chcę bo nie 

chcę żeby był dystans formy mojego teraz brania pod jakąś opiekę pracowników ale no trzeba 

podnosić pensję ponieważ wszystko pozostałe również idzie w górę a pracownicy w 

budżetówce nie zarabiają zbyt dużo. Więc jak najbardziej ja tutaj ja uważam że podnieś cały 

czas będę miał takie samo zdanie że pracownikom bardzo dobrze że podnieśliśmy, co do 

informacji zgadzam się okej ale co do zarówno jednych podwyżek jak i drugich i nie wnikam 

czy jedno będzie finansowało drugie. Jednakże i rada i pan tą decyzję podjął słuszną co do 

reszty się nie wypowiadam ale co do tych dwóch spraw Szanowni państwo no nie można 

jeżeli podjęliśmy decyzję gremialnie teraz wywalać wszystkiego do góry nogami bo 



obradowaliśmy przez kilka godzin w tym temacie. Byli pracownicy merytoryczni więc ja 

swojego zdania nie zmieniam bo dzisiaj wyszedłbym po prostu na głupka.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Dziękuję kolega Marcin Grzegorski bardzo proszę.  

 

Radny Marcin Grzegorski 

- Dziękuję ja podkreślę jeszcze raz ja nie mówię że to jest złą decyzją podnoszenie 

pracowników tylko Burmistrz nie poinformował o tej kwocie, kwota była znaczna na ten jeśli 

porównujemy się do innych Gmin. Inne gminy mają wyższe podatki ale inne gminy inwestują 

na terenie gminy, za podatki podniesione budują studnie wody sprzedają swoim mieszkańcom 

i z powrotem te pieniądze wracają do urzędu gminy i znowu inwestują a my takich rzeczy nie 

robimy po prostu uważam że burmistrz robi dużo rzeczy ale jest najbardziej niegospodarnym 

burmistrzem w historii naszej gminy. Tak uważam i to powiem głośno i wyraźnie na tym bo 

można robić dużo pieniędzy wydawać ale jest to niegospodarne bo kupujemy wodę z innej 

Gminy a porównujemy się do innych gmin. Oni oczywiście sprzedadzą na gminę my im 

zapłacimy pieniądze oni inwestują u siebie mogą sobie podatki podnosić na wyższe ale i 

inwestują obniżając koszty życia mieszkańców niżej ale my ani studni nie mamy, mamy 

kopalnie ten ale jakie tam zyski z tej kopalni są minimalne jakieś na tym, z czego my mamy 

zyski z centrum gdzie przynosi same straty z targowiska wydane 2 000 000 zł na bubel który 

nie przynosi żadnych zysków to jest gmina to jest Gmina, która wydaje pieniądze i nic z tego 

nie ma tylko każdy dokłada. Raty które są związane z pożyczkami to prawdopodobnie będzie 

w ten sposób jest to tak ułożone że na koniec kadencji Pana Burmistrza że jak przyjdzie nowy 

burmistrz ewentualnie to będzie miał najwyższe stawki spłaty kredytu a jeśli przejdę no to 

będę wtedy się martwił. Dlaczego tak jest to wszystko ustawiane pod kogo ja uważam że 

burmistrz jeśli prowadzi gminę to powinienem tak rozwijać że przychodzi następny 

przegrywam lub dalej kontynuuje, zazwyczaj kiedyś kadencja się kończy bo jest dwu 

kadencyjność przygotowuję gminę pod innego włodarza żeby mu było lżej i przekazuje mu 

wszystkie informacje na temat gminy żeby dalej to rozwijać. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo Pan burmistrza ad vocem będziemy już kończyć tą dyskusję.  

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Szanowni państwo moja informacja jest tylko taka króciutka naprawdę króciutko studnia w 

Bartoszowinach została oddana do użytku woda jest w tej chwili z sieci studni w 

Bartoszowinach a więc najdroższa woda która w naszej Gminie była bo w tej chwili będzie 

nieużytkowana także to jest taka informacja dla mieszkańców. A panu Marcinowi nie będę 

odpowiadał być może w sprawach różnych ale ciągle pan szuka drugiego dna i to jest pana 

błąd Panie Marcinie bo można szukać merytorycznie odpowiedzi można dyskutować może 

Pan przyjść dyskutować ze mną na różne tematy tych inwestycji. Nasza Gmina przecież 

państwo radni dobrze wiecie wykonuje na skale niespotykaną inwestycje pod tytułem 

kanalizacja dziewiąta miejscowość Panie Marcinie dziewiąta miejscowość to jest inwestycja 

dochodowa która będzie dawała miejscowością naszym rozwój na wiele lat. Zostawienie 

Gminy z kanalizacją to jest marzenie wielu gmin które tej kanalizacji nie mają. Niestety na 

mnie przepadła budowa kanalizacji jest to najtrudniejsza dla gospodarza Gminy inwestycja. 

Nikomu nie życzę takiej inwestycji ponieważ nie jest to inwestycja kłopotliwa przynosząca 

ogromne korzyści ale jej nie widać bo jest zakopana głęboko w ziemi.  



 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Jeszcze kolega Łukasz Nowak ale też tak króciutko i zamykamy tą dyskusję.  

 

Radny Łukasz Nowak 

- Ja króciutko żeby się nie powtarzać to co powiedzieli kolega Robert kolega Dawid każdego 

boli podwyżka no ale jest taka sytuacja w chwili obecnej jaka jest. Co do podwyżki 

pracownikom ja się nie wtrącam to jest w gestii burmistrza. On wie jak pracują ludzie ja nie 

odzywam się bo jest jego sprawa i byłem za podwyższeniem po tych 10% tego podatku i będę 

tak samo teraz głosował. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję kolega Marcin bardzo proszę. Kolega Ryszard i będziemy kończyć dobrze? 

Ryszard jesteś ostatnim radnym który zabiera głos.  

 

Radny Marcin Grzegorski 

- Dziękuję ja wycofam ten swój wniosek formalny z tego względu że wysłuchałem radnych 

kolegów nie będę ich stawiał w trudnej sytuacji może nie mieli informacji. Myślę że gdybym 

był na poprzedniej sesji byłoby to inne głosowanie odnośnie podwyżek. Argumenty byłyby 

też inne dlatego wycofuję swój wniosek. Miałem inne obowiązki ważniejsze dlatego 

przepraszam.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo kolego za te słowa. Naprawdę nie było nam tutaj łatwo ustosunkować się 

do tej podwyżki bo każdy z nas musi później spojrzeć mieszkańcom... Pani radna przywołuje 

Panią do porządku. Kolego radny Ryszardzie Karpiński Twój głos jest ostatnio głosem po 

twoim głosie bez względu na wszystko zamykam dyskusję.  

 

Radny Ryszard Karpiński 

- Wycofał Marcin wniosek zmienia to postać rzeczy ale powiem tylko dlaczego głosowałem 

przeciw. Kto dzisiaj oglądał agrobiznes o godzinie 12:00 w telewizji publicznej to wie nie 

kupują rzepaku, nie kupują kukurydzy, nie kupują pszenicy a z czego my rolnicy mamy żyć? 

Ja pochodzę z miejscowości Stara Słupia my tylko żyjemy w większości ludzi tam z 

rolnictwa. Dziękuję na ten temat i koniec.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo zamykam dyskusję. Przechodzimy w takim razie do głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowa Słupia na lata 2022-

2039,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Sylwester 

Kozłowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał 



Piasecki, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marcin Grzegorski 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Rapcia 

 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Nowa Słupia na 2022 rok,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, 

Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sylwester Kozłowski 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Rapcia 

 

3) w sprawie zaopiniowania projektu planu ochrony Świętokrzyskiego Parku Narodowego. 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Przechodzimy do podpunktu trzeciego jest to ostatni podpunkt w sprawie zaopiniowania 

projektu planu ochrony Świętokrzyskiego Parku Narodowego. Dyskutowaliśmy nad tym 

projektem na komisjach wiem że chciał jeszcze zabrać głos kierownik referatu Gospodarki 

Komunalnej i Ochrony Środowiska Pan Jacek Brożyna, jeszcze w kwestii uzupełnienia tej 

dyskusji która była na komisjach. Bardzo proszę panie kierowniku.  

 

Kierownik RGKiOŚ Jacek Brożyna 

- Dziękuję bardzo. Ja chciałbym się odnieść do słów pana dyrektora parku, który stwierdził że 

nie ma żadnych ograniczeń w stosowaniu nawozów i środków chemicznych ochrony roślin, a 

więc na stronie 50 tego planu piszę tak: na gruntach ornych gospodarka rolna powinna 

odbywać się bez intensywnego nawożenia i stosowania chemicznych środków ochrony roślin. 

Także nie wiem czy pan dyrektor tego nie doczytał ale takie zapis jest w tym projekcie planu 

ochrony Świętokrzyskiego Parku Narodowego.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Czyli to wprost odnosi się do strefy eko tonowej że nawet w tych strefach nie można 

stosować środków ochrony roślin ani nawozów sztucznych. Więc to jest następne utrudnienie 

dla rolników uniemożliwiając pielęgnację roślin. Więc tego rzepaku czy wspomnianego przez 

kolegę radnego Ryszarda nawet nie można w tych strefach opryskać czy kukurydzy czy 

innych. Więc moim zdaniem decyzja nasza w tej kwestii powinna być jednomyślna, musimy 

moje jest takie zdanie ja tak będę głosował. Będę głosował za bo projekt uchwały jest tak 



stworzony że jest w projekcie negatywna opinia. Głosując za jesteśmy de facto przeciw temu 

projektowi. Bardzo proszę kolega Sylwester Kozłowski.  

 

Radny Sylwester Kozłowski 

- Bardzo dziękuję. Szanowni Państwo to jest projekt podobny chyba do tego który był kilka 

lat temu jeżeli nie taki sam. Wtedy podjęliśmy decyzję o że odrzuciliśmy ja mam tylko 

pytanie czy decyzja Rady Gminy negatywna czy pozytywna ma jakikolwiek wpływ na 

działanie? Znaczy ja o tym wiem ale chciałbym żeby słyszeli znaczy wszyscy radni wiedzą 

ale żeby usłyszeli o tym mieszkańcy. Panie Przewodniczący decyzja negatywna bądź 

pozytywna czy ma jakikolwiek wpływ na działanie i kolejne procedury parku?  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Z tego co dyrektor tutaj mówił powtarzając jego słowa nie ma takiego wpływu natomiast 

stanowisko negatywne Rady Gminy w jakiś sposób też w ministerstwie jest zaznaczone że 

jest opór samorządu w tej kwestii, to jest jedna kwestia a druga kwestia jest taka jest czy my 

głosując za przyjęciem takiego projekt bylibyśmy za tym żeby uniemożliwić bardzo 

funkcjonowanie rolnictwa i mieszkańców na tych terenach. Więc to ma może drugorzędny 

jakiś wpływ ale na pewno stanowisko negatywne rady będzie odznaczone więc myślę że taka 

informacja dla mieszkańców powinna popłynąć. Pan radny Dawid Marzec bardzo proszę  

 

Radny Dawid Marzec 

- Dziękuję bardzo bardzo pani e Przewodniczący znaczy ja chciałbym tutaj do słów Pana 

kierownika. No szkoda że to nie wybrzmiało bo to taka dyskusja jest wtedy merytoryczna i 

obiektywna jeżeli siedzi się i wypowiada się naprzeciw siebie różne stanowiska i wtedy druga 

osoba może odpowiedzieć. Pan dyrektor wraz ze swoim zastępcą czy specjalistą 

wypowiedział się bardzo merytorycznie i ten zapis z którejś tam strony z tego planu nie jest 

zapisem ustawy. Panie Jacku to jest moje zdanie więc nie jest też w jakiś sposób możliwe 

konsekwentne wyciąganie jakiejś odpowiedzialności w stosunku do rolników więc no ja bym 

tutaj nie bił piany jeśli chodzi o to. Chciałbym zwrócić uwagę tylko na to że ta została tutaj 

przez pana również wójta Waśniowa którego nie ma a który był na komisjach i przez naszego 

Pana Burmistrza powiedziana jedna teza wspólna to znaczy o współpracy ze Świętokrzyskim 

Parkiem Narodowym. Ja nie wiem prawdę mówiąc jaką decyzję podjąć ponieważ tak jakby 

pan dyrektor dał do zrozumienia że miłe jest to kiedy opiniujemy pozytywnie bo to jest tak 

jakby stemplem na dobrej współpracy z kolei rozumiem również argumenty odnośnie stref 

ekotonowych które mówią o tym że będzie to pewna uciążliwość ale ta uciążliwość czy za 

głosujemy tak czy inaczej i tak będzie bo mamy tylko wyznać swoją opinię. Więc ja 

najpewniej oddam głos wstrzymujący ponieważ no nasza opinia nie jest jest tylko i wyłącznie 

opinią a nie decyzją więc tak to widzę Szanowni Państwo.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo ja bardzo ja tylko kolego Dawidzie tylko nadmienię że rzeczywiście te 

słowa padały na komisjach o tej współpracy ale ta współpraca wynikła tylko i wyłącznie ze 

zmiany dyrektora parku. Jeżeli był poprzedni czy jeszcze poprzedni dyrektor parku tej 

współpracy praktycznie nie było i teraz nie daj Boże żeby się zmienił ten dyrektor parku i 

powrócił o takich poglądach jak byli poprzednicy. To wtedy te strefy ekotonowe będą na 

pewno rygorystycznie tak przestrzegane i i tutaj myślę że wtedy jeżeli byśmy negatywnie nie 

podjęli tej decyzji mieszkańcy będą mieli do nas o to pretensje. Dziękuję to jest to jest taka 

czy jeszcze chciałby ktoś w tej kwestii zabrać głos? Nie widzę, tak tutaj tak jak patrzyliśmy 

na tych mapkach Góra Chełmowa jest otoczona od strony Cząstkowa Starej Słupi 200 

metrową strefę ekotonową praktycznie w tych miejscowości w tej otulinie no za chwilę może 



być taki fakt że nie będzie można nic zrobić. To będzie w na pewno jakieś wiążące 

stanowisko rady do ubiegania się ewentualnie o odszkodowania czy o zmianę decyzji tak 

odwołania się do Sądu Administracyjnego czy Naczelnego więc więc dlatego myślę że dla 

bezpieczeństwa dla mieszkańców musimy negatywnie opiniować ten ten projekt. Zresztą tak 

samo negatywnie opiniowaliśmy tutaj kolega Sylwester był przewodniczącym w 2017 roku 

od chwili obecnej od 2017 roku w tym projekcie praktycznie nic się nie zmieniło. No przejął 

Park Grzegorzowice i to jest no... Dziękuję zamykam dyskusję przechodzimy do głosowania. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Sylwester Kozłowski 

- Dawid Marzec 

 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zaopiniowania projektu planu ochrony Świętokrzyskiego Parku Narodowego..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Sylwester 

Kozłowski, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Jerzy 

Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marcin Grzegorski, Dawid Marzec 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Rapcia 

 

 

7. Sprawy różne 

 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Przechodzimy do punktu 7 sprawy różne już zgłasza się do dyskusji koleżanka Lidia Wiącek, 

bardzo proszę.  

 

Radna Lidia Wiącek 

- Dziękuję ja mam tutaj pytanie wstępnie rozmawiałam z panem Markiem Praktyką że 

mieszkańcy zgłaszają problem poruszania się po drodze wojewódzkiej w miejscowości 

Trzcianka Bartoszowiny, droga jest odśnieżona tylko tak że mogą przyjeżdżać tylko 

samochody natomiast piesi muszą iść środkiem drogi i niestety jest to problem ponieważ 

dochodzą dzieci do przystanku i prosimy o interwencję żeby no szerzej po prostu była 

odśnieżona ta droga żeby odśnieżone były przystanki no bo jednak dzieci dochodzą do tych 

przystanków i jest to niebezpieczne ponieważ muszą iść środkiem drogi i narażone są na 

niebezpieczeństwo trąbienie samochodów także bardzo proszę o tą interwencję zwłaszcza 

tutaj w tych miejscowościach. Dziękuję na razie.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo pan burmistrz Bardzo proszę koledzy panowie sołtysi jeżeli skończył się 



lista radnych w sprawach różnych oddam wtedy głos sołtysom tak jest zwyczajowo przyjęte i 

tego się będziemy trzymać. Pan burmistrz bardzo proszę.  

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Pani radna myśmy interweniowali jako gmina natomiast problem polega na tym że zarząd 

nie ogłosił przetargu i nie ma wykonawcy na odśnieżanie chodników to będziemy 

interweniować jeżeli chodzi o zatoczki to jak najbardziej. Natomiast jeżeli chodzi... więc no 

to problem polega na tym że te ścieżki rowerowe nie mają wykonawcy odśnieżania po prostu 

zarząd nie ogłosił przetargu, wchodzi w skład ulicy ale nie mają wykonawcy który był. Prosili 

nas żebyśmy jako gmina w tym uczestniczyli my się zastanawialiśmy dość długo bo raz, że 

nie mamy środków, dwa jest to niebezpieczne bo po prostu my nie powinniśmy tam pracować 

gdyby się zdążył jakiś wypadek to jest odpowiedzialność moja i tu jest problem. Natomiast no 

nie chcemy wchodzić w porozumienie i przejąć obowiązku kiedy nie mamy środków 

bieżących prawda i zacząć operację na powiedzmy na chodnikach czy na ścieżkach 

rowerowych no to jest pewien problem. Tak będziemy interweniować, interweniowaliśmy 

będziemy interweniować.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo czy już tak burmistrz skończył odpowiedź to teraz kolega Dawid Marzec. 

Bardzo proszę.  

 

Radny Dawid Marzec 

- Tak ja się uśmiecham bo mam pytanie i zgłoszenie do pana Marka Partyki i mianowicie 

dzisiaj właśnie czytam sobie jeden z mieszkańców Rudek zamieścił post być może umknęło 

to troszkę naszej uwadze szczególności tutaj mi i Łukaszowi. Ponieważ no jest faktycznie co 

wynika ze zdjęć ta fatalna sytuacja jeśli chodziło o odśnieżenie dwóch ulic jakbyście mogli 

przejechać jutro z rana i właśnie wiem, że Pan Jakub świetnie sobie radzi również dostosować 

wysokość łyżki. Co prawda jest to ulica która jest wzdłuż drogi powiatowej czyli ulica 

Kolejowa i ulica Górnicza już nasza ale jakbyście mogli na to zwrócić uwagę bo ja rozumiem 

zimę i jej atak i że nie wszystko da się naraz ale teraz już troszkę mamy luźniej więc bardzo 

bym o to prosił w myśl tego co mieszkaniec tutaj zwracał i oczywiście przyznaje mu rację.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo pan kierownik już nie będzie odpowiadał czy będzie w tej kwestii? Czy 

ustosunkuje się i wykona? No tak kolega Bartosz Dutkiewicz też w tej samej kwestii więc  

 

Radny Bartosz Dutkiewicz 

- Dziękuję bardzo w tej samej klasie tylko tu już słyszeliśmy od pana burmistrza że jest z tym 

problem ale tak odnośnie na przykład ul Kieleckiej no jak się przejeżdża to aż strach bierze bo 

ludzie muszą chodzić drogą gdzie jest bardzo ślisko jeżdżą tiry, jeżdżą samochody i aż strach 

pomyśleć co się może stać jeśli czy nie dałoby się jakoś tego chodnika jednego jakoś mamy 

ten traktorek zakupiony gminny. Może jakoś się odświeżyć żeby to przejście chociaż był bo 

naprawdę o tragedie nietrudno w tej sytuacji.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- No i teraz całej rozciągłości pan kierownik bardzo proszę. A jeszcze Robert Klefas dołoży 

do tego więc czy kolega Marcin też w kwestii dróg możemy wymienić Roberta bo jeżeli do 

tej kwestii to bardzo proszę kolega Robert  

 

Radny Robert Klefas 



- Dziękuję panie przewodniczący ja z taką samą prośbą chciałbym się zwrócić i poprosić o 

odśnieżenie ja sobie zdaje sprawę, że odśnieżanie chodników na wysokości posesji jest w 

gestii osób zamieszkujących. No ale to w tym momencie tego nawału tego śniegu nie 

wszędzie mieszkańcy poradzą sobie z tymi gdyby było możliwe od Nowej Słupi w kierunku 

Mirocic na całej tej długości przejechać to bylibyśmy bardzo wdzięczni i tu sołtys też się 

dołącza do do tej prośby.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dobrze proszę panie kierowniku  

 

Kierownik Marek Partyka 

- Szanowni państwo jeśli chodzi o odśnieżanie dróg Wojewódzkich faktycznie tutaj mam 

dużo telefonów od mieszkańców jeśli chodzi o chodniki ale no faktem jest to co pan burmistrz 

powiedział że te drogi należą do kompetencji pana marszałka. Jeżeli chodzi o odśnieżanie 

chodników przy posesji to jest artykuł 5 ustęp 4 ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w 

gminach i tam obowiązkiem jest mieszkańca którego posesja przylega do jezdni czy do 

chodnika taki chodnik odśnieżyć i to jest jego obowiązek i na przykład na ulicy Kieleckiej tak 

powinno się dziać. Zdajemy sobie sprawę że mieszkańcy no nie każdy może tego zrobić 

czasami mieszkańcem nie ma, czasami jest tam pole. Natomiast myśmy interweniowali tu w 

zarządzie Dróg Wojewódzkich w Nowej Słup i niestety nie ogłosili w tym roku nie wiemy 

dlaczego nie ogłosili przetargu na odśnieżanie chodników no i sytuacja jest taka jaka jest. My 

tutaj odśnieżamy w pierwszej kolejności nasze drogi gminne bo za to jesteśmy 

odpowiedzialni. Jeżeli będzie taka sytuacja że tam gdzieś czasami trzeba będzie pomóc no to 

tutaj oczywiście za zgodą Pana Burmistra podjedziemy natomiast no nie możemy tego robić 

kompleksowo niestety i właśnie panie radny jak się raz zrobi to już gmina będzie za to 

odpowiadać ale niestety odpowiedzialności na siebie takiej wziąć niestety nie możemy. 

Natomiast jeżeli jestem jeszcze przy głosie od razu chciałem tutaj się odnieść do tego co pan 

Marcin Grzegorski powiedział wcześniej na temat tego pieska którego zgłaszała pani z 

Sosnówki bodajże. Akurat przy rozmowie był wtedy pan burmistrz był u mnie w pokoju i tam 

bardzo grzecznie z panią rozmawiałem to jest pierwsza kwestia. Druga kwestia wiem że są 

ludzie niezadowolenie jeśli się mówi nie ale sytuacja szanowni państwo jest taka że pani 

zgłasza psa którego jak mi zakomunikowała wzięła do siebie nie wiem czy był bezdomny ten 

pies jej wyrósł bo poprzedni jej zginął, ten pies jej wyrósł ona nie jest w stanie go osobie 

utrzymać. No niestety szanowni państwo pies to nie jest rzecz jeżeli się psa bierze to nie jest 

zabawka nie można go sobie potem jak nie mogę to go wrzucę na to są oczywiście 

odpowiednie przepisy i są odpowiednie sankcje prawne na takie postępowanie i to pani 

zakomunikowałem. No niestety pani być może była niezadowolona ale my musimy szanowni 

państwo działać zgodnie z literą prawa. Są trzy wyjątki kiedy możemy psa zabrać. Pierwsza 

sprawa jeżeli ktoś jest samotny i odbywa karę aresztu to możemy psa zabrać. Jeżeli ktoś nie 

żyje i nie ma komu tego psa przekazać druga sprawa. Trzecia sprawa jeżeli stwierdzony jest 

że ten pan czy pani znęca się nad zwierzęciem wtedy gmina jest władna takiego psa zabrać. 

To też mówię dlatego żeby wszyscy tutaj mieszkańcy wiedzieli że tak to i Radni też sołtysi 

też to słyszą że tak należy z mieszkańcami rozmawiać. Nas obliguje ustawa o ochronie 

zwierząt jest artykuł 11a z tej ustawy na tej podstawie robimy program ochrony zwierząt w 

naszej gminie przyjmowany przez państwa zawsze i tych przepisów się musimy trzymać. To 

są przepisy obowiązkowe a dodatkowo powiem państwu fakultatywnie jeszcze tutaj dzięki 

oczywiście współpracy z państwem zrobimy sterylizacji kastrację zwierząt domowych mogę 

powiedzieć pochwalić się państwo że mam taką informację niedługo że ta stylizacja cieszyła 

się dużym powodzeniem i dużym sukcesem ale taką informację przekażemy państwu 

stosownej chwili jak będzie przyjmować program. Dziękuję.  



 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo kolega Marcin Grzegorski.  

 

Radny Marcin Grzegorski 

- Dziękuję. Panie Marku z informacji które przekazała mi mieszkanka pies się przybłąkał dała 

jedzenie temu psu i poinformował o tym gminę. Pan przekazał że tą informację żeby się 

zgłosiła nie wiem czy do schroniska, zadzwoniła do schroniska schronisko poinformowało ją 

że to zajmuje się gmina. Po czym pani oddzwonią z powrotem do urzędu gminy Pan 

powiedział że jak dałam mu jeść to już jest jej pies i ona niech się tym martwi po czym jeśli 

pies... Potem skontaktowała się z panem Wieczorkiem i pan Wieczorek poinformował że jak 

jeśli nie odejdzie ten pies ciągu dwóch tygodni żeby jeszcze raz zadzwoniła i wtedy może się 

tą sprawą zajmą. Żadnej informacji nie uzyskała także to co pan teraz przedstawia 

mieszkańcom nie wiem jaka była rozmowa między panem a mieszkanką wiem jaka rozmowa 

była między mną a mieszkańcem. Dlatego jeszcze raz powiem że to jest osoba która 

wychowuje niepełnosprawne dziecko jest z synową i wnuczką i jest tam trudna sytuacja i 

komunikacyjna i nawet i rodzinna. Dlatego urząd jest od tego żeby im pomagać a to jak pan 

się do niej odzywał to też mnie poinformowała że po prostu był pan nieprzyjemny i arogancki 

w stosunku do niej. Druga sytuacja nie podkreślał bym tego drugą sytuacją Panie Marku też 

urzędnik który był na ulicy Górniczej u pani Życińskiej tam chodzi o sytuację podciągnięcia 

kanalizacji i doprowadzenia wody żeby mogli sobie zrobić łazienkę nie wiem pan tam był? 

Nie wiem co za pracownik też bardzo arogancko się zachowywał. I teraz moje pytanie jest to 

budynek Urzędu Gminy tak panie burmistrzu? Ta osoba w jakiś sposób zalega z czynszem ma 

trudną sytuację rodzinną jest matką samotnie wychowującym dzieci. Kiedyś pana pytałem jak 

możemy tym osobom tam pomóc bo w warunkach mieszkają strasznych. Wiem że ma być 

termomodernizacja dosyć kosztowna tego budynku na komisja których prowadziliśmy 

odnośnie mieszkań też była sytuacja że ta pani nie dostała mieszkania zastępczego i tam nie 

ma łazienki. Czy gmina nie może zrobić tej osobie żeby po prostu w godnych warunkach żyła 

w 21 wieku żeby podłączyć wodę i doprowadzić kanalizację która już jest istnieje praktycznie 

w budynku tylko wpiąć to i podłączyć i zrobić kawałek łazienki i ta Pani sobie jeżeli chodzi o 

umywalkę i inne rzeczy kupi a urząd i tak czynsz bierzecie przecież z całego budynku no to 

powinniście coś inwestować w ten budynek. Takie jest moje zdanie i proszę się ta sprawą 

zająć, kolega Dawid wie na ten temat troszkę więcej, myślę że też tutaj się coś w tym temacie 

wypowie. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo pan burmistrz. Ja się jeszcze odniosę tylko tutaj panie kierowniku odnośnie 

tych tego psa tutaj z ust kolegi Marcina pada osoba która wychowuje niepełnosprawne 

dziecko mamy program wyłapywania bezdomnych psów to że raz został pies dokarmiony to 

myślę że to z litości został dokarmiony a to wcale nie oznacza że jest to własnością już danej 

osoby która taką pomoc psu udzieliła. Trzeba pomóc tej pani i wyłapać tego psa z tej ustawy 

którą... uchwały przepraszam którą podejmujemy o walki z bezdomnymi psami. Bardzo 

proszę pan burmistrz.  

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Szanowni państwo łatwo jest rzucić oskarżenie ja akurat przypadkowo byłem świadkiem tej 

rozmowy i pan Marek się zachował normalnie bardzo grzecznie odpowiedział, opowiedział o 

ustawię, która obowiązuje i nie możemy psa... informacja padła od pani taka że pies jest u niej 

że ona go przygarnęła i teraz sobie z nim nie daję rady taka była informacja. Ja słyszałem tą 

rozmowę i moje zdanie było takie same. No bo słuchajcie państwo to za chwilę będziemy 



mieli program... może państwo znajdziecie pieniądze że będziemy wszystkie psy brać. No bo 

ja takich zgłoszeń mam bardzo dużo. koty była u mnie Pani w gabinecie kilka dni temu bo ma 

koty od jakiegoś czasu od roku czasu ma chorobę teraz skóry i ona chce żebym ja te koty 

wziął no proszę państwa no ale no nie róbmy takich rzeczy nie róbmy wyłomu dlatego że po 

prostu to dla gminy skończy się źle. Gmina wydaje prawie 100 000 zł na program, ten 

program jest bardzo rozsądny to on zaczyna dobrze funkcjonować między innymi to co pan 

Marek powiedział wprowadzimy sterylizację to państwo żeście podejmowali uchwałę żeby 

ten program wzbogacić o sterylizację zrobić taki program hybrydowy i bardzo fajnie. 

Natomiast my nie jesteśmy w stanie przygarniać psów. Jeżeli ktoś sobie nie radzi z psem są 

podrzucone psy bezdomne my wyłapujemy te psy, ten program jest funkcjonuje on ponosi 

bardzo duże koszty ale szanowni państwu często jest tak że mieszkaniec jest zdenerwowany 

obarcza urzędnika teraz mamy przykład z węglem gdzie również no różne są zachowania i po 

prostu nie chciałbym nawet ich przytaczać. Więc ja akurat byłem świadkiem więc nie 

mówmy po prostu takich rzeczy bo takie rzeczy akurat nie miało miejsca jest i będę tu stał po 

stronie pana Marka.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- No więc właśnie czy taka osoba jak ta pani która ja już abstrahuje od ale no już na tym 

przykładzie tak. Czy nie lepiej odebrać tego psa jeżeli rzeczywiście jest taka sytuacja niż ma 

go zawieźć na przykład gdzieś tam na Targowicy zostawić go na Targowicy i będziemy go 

musieli za następny dzień wyłapywać jako bezdomny pies?  

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Szanowni państwo jeżeli ktoś przyjmuje psa na podwórku prawda no jest w jakiś sposób tu 

tak jak pan Marek powiedział jest to żywe zwierzę trzeba się po prostu nim zaopiekować. 

Jeżeli ktoś go przyjmuje karmi prawda przygarnia go no to podejmuje świadomą decyzję to 

jest świadoma decyzja jest to pies jego tak naprawdę tak mówi prawo. No to jeżeli my 

będziemy reagować w ten sposób że ktoś przygarnie psa na miesiąc czy dwa i za chwilę go 

nam oddaje gminie no to jaki to jest program ochrony zwierząt Szanowni państwo trzeba go 

inaczej nazwać. Temat nie jest rozwiązany można powiedzieć na szczeblu rządu, bo my jako 

Gminy żeśmy dawno zgłosili problem do rozwiązania czipowanie psów. Prosty zwykły 

zabieg komuś zależy na tym żeby tego nie robić nie wiem czy lobby jakieś istnieje trudno jest 

mi powiedzieć. My jako Gminy i jako związek dawno żeśmy zgłosili kilka lat temu 

czipowanie psów, prosty program który funkcjonuje w różnego typu dziedzinach rejestracji 

samochodu, dowodów osobistych i tak dalej, czipowania psów i problem znika całkowicie z 

głowy. To jest problem do rozwiązanie natomiast my nie możemy... ja wiem że państwo jako 

radni czy sołtysi stajecie w obronie mieszkańców chcecie natomiast nas obowiązuje ustawa. 

Przyjdzie pierwszy wyłom za chwilę zacznie się drugi prawda no bo jeżeli ja przyjąłem psa 

który był dwa tygodnie u pani to zaraz przyjdę rocznego. No bo taka sytuacja będzie miała 

miejsce bo mama kupiła dziecku psa, pies urósł jest większy nie mieści się w pokoju i za 

chwilę będę musiał go przyjąć. To jest Szanowni państwo takie rozumowanie no nie jesteśmy 

w stanie w ten sposób reagować.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Tak ja rozumiem wszystko tylko że czasami Panie Burmistrzu są w takie sytuacje 

wyjątkowe... dobrze przylega Dawid Marzec. Bardzo proszę.  

 

Radny Dawid Marzec 

- Dziękuję bardzo tutaj też kolega Łukasz Nowak chciał się wypowiedzieć w tej sprawie 

wiem że odbyliśmy spotkanie u Pani, która była zainteresowana tym żeby przeciągnąć tą 



wodę i kanalizacje z powodów też natłoku obowiązków nie rozmawiam to około było miesiąc 

temu bodajże to spotkanie nie zainteresowałem się dalszym ciągiem tego więc nie jestem na 

bieżąco aczkolwiek pan kierownik Jacek dał nam tutaj słowo przy panu przewodniczącym bo 

również tam był za co dziękuję że sprawa będzie załatwiona tak? Więc nie wiem skąd w 

ogóle tutaj teraz nagle pan pracownik pana Marka bo to w ogóle nie jest to ... aha okej no to 

być może czeski błąd. Proszę panie kierowniku jeśli można.  

 

Kierownik RGKiOŚ Jacek Brożyna 

- Dziękuje bardzo ta pani dostała od nas odpowiedź bo nie wiem czy państwo wiecie no ale ta 

pani nie może tam mieszkać bo ma wypowiedzianą umowę. Tam zaległości no nie wiem czy 

mogę mówić też są spore dostała pani pismo że jak odzyska umowę najmu i zacznie spłacać 

zadłużenie to wtedy my jej pomożemy. Takie pismo pani otrzymała.  

 

Radny Dawid Marzec 

- No ale przecież...  

 

Kierownik RGKiOŚ Jacek Brożyna 

- Nie możemy to też jak ktoś nie ma umowy najmu zalega z taką sumą dosyć sporą ludziom 

wszystko robić darmo bo co potem mieszkańcy powiedzą Ci któży na bieżąco wszystko 

spłacają no to wtedy każdy do nas przyjdzie zrób mi to zrób mi tamto bo zrobiłeś ty tej osobie 

to czy to.  

 

Radny Dawid Marzec 

- Panie Jacku z tego co wie, to została podpisana umowa spłaty tego zadłużenia poza tym nie 

elegancko jest w tym momencie o tym mówić był całkowicie inny temat poruszony z 

informacji które ja otrzymałem jest podpisana ugoda, więc umowa jak najbardziej jest 

aktualna.  

 

Kierownik RGKiOŚ Jacek Brożyna 

- Panie radny no nie wiem bo ja ostatnio przebywałem dwa tygodnie na zwolnieniu może jest 

ugoda podpisana dowiem się bo może tak jest. Jeśli podpisana jest ugoda i pani zacznie 

spłacać zadłużenie odzyska prawo do zamieszkiwania w tym to nie widzę przeszkód żeby jej 

pomóc.  

 

Radny Dawid Marzec 

- Tak rozumiem ale już miałem dobry humor na koniec tych spraw różnych ale jednak się 

musi popsuć ale przecież podczas tego spotkania na którym byliśmy to już ta ugoda była 

podpisana czy my żyjemy w matrixie.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dobrze tylko ja chciałbym się dowiedzieć w którym dniu została ugoda podpisana  

 

Radny Łukasz Nowak 

- Byliśmy rozmawialiśmy z tą panią sytuacja wygląda następująco pani miała złożyć pismo 

tak dobrze mówię Dawid? Dobrze mówię miała złożyć pismo mieliśmy się tą sprawą zająć i 

jeżeli się da to pomóc mówi jeżeli że ma podpisaną ugodę możemy temat dalej ciągnąć, tylko 

mieliśmy być poinformowani do Daniela sam przychodziłem pytałem się czy wpłynęły jakieś 

pismo tu Daniel może potwierdzić że takie były sytuacje a czy do pana Jacka wpłynął już 

jakieś pismo od tej pani?  



 

Kierownik RGKiOŚ Jacek Brożyna 

- No tak wpłynęło pismo z prośbą właśnie o wykonanie tej lokalizacji i odpowiedzieliśmy w 

ten sposób to jak powiedziałem wcześniej.  

 

Radny Łukasz Nowak 

- Panie Jacku żeby pan nas poinformował jak będzie to pismo.  

 

Kierownik RGKiOŚ Jacek Brożyna 

- No nie wiedziałem mogę jechać dostarczyć panu na przykład jutro skserować i ksero dać.  

 

Radny Łukasz Nowak 

- Nie chcę żeby mi kserować tylko po prostu powiedzieć że wpłynęło to pismo i tak dalej. 

Dziękuję.  

 

Radny Dawid Marzec 

- Dżentelmeńskie słowo wtedy i myślałem że ten temat w jaki sposób ruszył i dlatego jestem 

trochę zaniepokojony ponieważ od tamtej pory nie widziałem się z mieszkanką, tak jak 

mówię z powodów tego że natłok obowiązków to wymógł. Jednakże no nie czuję się 

zadowolony z tego powodu że ta sprawa w ogóle nie jest ruszona ponieważ no jeżeli jest 

ugoda no to umowa zostaje cały czas w świetle, a pan burmistrz wie tak? A no to proszę panie 

Burmistrzu, myślałem że kierownik dysponuje taką wiedzą nie Pan.  

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Szanowni państwo Radni, my chcemy pomagać każdemu mieszkańcowi i naprawdę żaden 

mieszkaniec nie stoi na przeszkodzie żeby taką pomocą od Nas uzyskał, jeżeli tylko przepisy 

prawa nam pozwalają nie zabraniają mu pomóc to jak najbardziej. Natomiast no tu jest 

szczególny przypadek ponieważ pani nie ma najmu mieszkania straciła go z tytułu zadłużenia 

które miała na bardzo dużym poziomie prawda i pani wystąpiła o dwie rzeczy na piśmie i 

była u mnie osobiście w gabinecie, wystąpiła o ewentualną zamianę mieszkania które nie ma 

nie posiada łazienki na mieszkanie które łazienkę posiada i o ugodę. Ja jej powiedziałem, że 

owszem jeżeli pani podpiszę ugodę i tą ugodę będzie realizować ma taką szansę na 

otrzymanie mieszkania z łazienką. Pani tą ugodę podpisała ja wystąpiłem i przekazałem jej na 

piśmie że jest możliwość dostarczenia jej mieszkania z łazienką, ostatniego mieszkania które 

opuściła jedna z pań. Pani z tego zrezygnowała i to była jej decyzja i taką mam informacje 

przekazaną z Referatu Gospodarki Mieszkaniowej nie widziałem jej na piśmie przekazano 

miałem że pani zrezygnowała z tej zamiany. Tam były dwie zamiany mieszkań jedno 

mieszkanie zostało po pani która się wyprowadziła przez mieszkankę ostatniego mieszkania 

czyli wchodząc od ulicy na samym końcu mieszkanie zostało zamienione z mieszkaniem 

środkowym, która się pani wyprowadziła. Natomiast pani która tutaj właśnie wystąpiła o tą 

ugodę o tą zamianę miała możliwość przeprowadzenia się właśnie do tego mieszkania z tego 

zrezygnowała. Więc no to jest dla nas też trudna taka,to jest decyzja jej i nie możemy 

ingerować w decyzję prywatne.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Czyli tak panie burmistrzu na koniec jest ta ugoda czy nie ma?  

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Ugoda jest tylko mówię że pani musi ugodę zrealizować ale pani wystąpiła również o 



zamianę mieszkania i dostała taką propozycję z niej zrezygnowała gdzie miała łazienkę 

mieszkanie z łazienką.  

 

Radny Dawid Marzec 

- Ale panie burmistrzu osoba zdecydowała się że zostanie w tym mieszkaniu ponieważ no 

sami państwo rozumieją, nawet zmiana jednego mieszkania które przynależy do drugiego to 

są koszty to jest pewnego rodzaju zmiana umeblowania i wszystkiego co się z tym wiąże, 

więc pani stwierdziła że zostaje w tym mieszkaniu tylko żeby od nas otrzymać minimalną 

pomoc w formie podłączenia wody i kanalizacji ponieważ niezbędny asortyment do tego jak 

wanna jak sedes już ma. I to dotyczy to pana burmistrza nie było więc nie będę tutaj atakował 

więc dokładnie Pan Burmistrz powiedział o tych faktach które są i dziękuję bo Pan Burmistrz 

powiedział o tej umowie która... ugodzie która była podpisana my również w tym temacie 

chyba ja nawet zahaczyłem u pana w gabinecie, żeby tutaj wesprzeć mieszkankę że dobrze 

należy się podpisać tą ugodę bo są różne sytuacje życiowe i nie nasza w tym rola żeby je tutaj 

w tym momencie rozkminiać. W każdym bądź razie Panie kierowniku umowa była podpisana 

ugodowa podpisana więc umowa w świetle prawa jest aktualna więc nie ma wypowiedzianej 

umowy skupie się na tym i zapewne jutro będę mailował w tej sprawie z interpelacją bo nie 

rozumiem do końca i nie jestem w stanie zrozumieć. Ugoda dotyczy zadłużenia ale 

wypowiedzenie umowy jest z powodu zadłużenia więc jeżeli powstaje ugoda umowa jest 

aneksowana i jest aktualna to jest jedna panie burmistrzu rzecz. Naprawdę niech mi Pan 

chyba zaufa. No dobrze no to kontynuujmy w każdym bądź razie Panie Jacku było wtedy 

dżentelmeńskie słowo był przewodniczący Rady Miejskiej dwóch radnych z Rudek sołtys i 

radny Serwisa i Sosnówki. no nie róbmy sobie żartów trzeba ten temat ruszy ja jutro 

szczegółowo dowiem się o co chodzi bo przecież sobie powiedzieliśmy rozjeżdżając się 

stamtąd, że dobrze tak trzeba sprawę załatwić żeby tej kobiecie pomóc. Tu nie chodzi o bicie 

piany i robienie komukolwiek PR tylko trzeba po prostu kobiecie pomóc jeżeli jest chętna do 

realizowania tej ugody. Ale termomodernizacja nie przewiduję przyłączy.  

 

Kierownik RGKiOŚ Jacek Brożyna 

- Proszę sobie przypomnieć pierwsze moje słowa które powiedziałem zapytaliście się państwo 

u tej pani w mieszkaniu czy jest szansa tej pani pomóż ja powiedziałem pierwsze moje słowa 

na chwilę obecną przy tym zadłużeniu co Pani ma i braku umowy nie ma szans na to żeby 

pani pomóż. Poruszyłem temat też termomodernizacji że podczas robienia termomodernizacji 

i tak będą ocieplane ścianami można wtedy ten odcinek tego przyłącza wykonać. Taka była 

rozmowa.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Rozmawialiśmy na temat umiejscowienia przyłącza w którym miejscu przyłącze 

kanalizacyjne i przyłącze wodociągowe nawet doszliśmy do takiego wniosku że z tej strony 

będzie lepiej krócej i tak dalej no i stanęło na tym że w ramach takiej pomocy będzie 

wykonane to przyłącze kanalizacyjne i wodociągowe. No na tym na tym była zakończona ta 

dyskusja i ja uznałem że sprawa jest że tak powiem zamknięta i załatwiona. Kolega Marcin 

Grzegorski bardzo proszę.  

 

Radny Marcin Grzegorski 

- Panie Marku wracając już do tego psa i zakańczając ten temat. Czyli ta pani która może nie 

pani, osoby które na terenie gminy przybłąka im się pies nie wolno im dawać jeść najlepiej 

tego psa wziąć kamieniem pogonić dalej bo jeśli da jeść temu psu to jest już jego psem i 

gmina już mu nie pomoże. Jak to ma się odbywać czyli błąka się pies po wsi przybłąkał się do 

mojego domu wyjąłem dałem mu jeść dzwonię do pana Marka. Panie Marku przybłąkał się 



pies proszę zrobić z nim porządek jest to pies który się błąkał. Dał mu pan [niezrozumiałe] tak 

to ma wyglądać w gminie?  

 

Kierownik Marek Partyka 

- No myślę że pan panie radny ja tłumaczyłem myślałem że pan zrozumiał ale pan nie 

zrozumiał. Powtórzę jeszcze raz ta Pani dzwoniła tutaj do mnie z taką informacją się opieram 

na tym co mówi petent że miała swojego psa jej zginął przygarnęła sobie innego psa tak się 

wyraziła której urósł czyli domniemam że ten pies był długo u niej i nie stać ją na utrzymanie 

żeby gmina go zabrała. To jest taki przypadek. Natomiast jeśli jest jest bezdomny to należy 

taką rzecz zgłosić do urzędu gminy do pana Janusza Wieczorka bo on się zajmuje psami 

bezdomnymi, gmina będzie zgłaszać wtedy do schroniska mamy podpisaną umowę no i tak to 

wynika. Jeszcze trzeba tak zastanowić się czy to nie jest czyjś pies bo czasami jest tak że 

komuś się zerwie z łańcucha sąsiadowi czy komuś dalej z dalsza. Wszyscy o tym wiedzą z 

sołtysami z radnymi tak współpracujemy i tak to się odbywa. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję Łukasz Nowak.  

 

Radny Łukasz Nowak 

- Nawiązując jeszcze do tej sprawy o której mówiliśmy o tej pani to no niestety no tu muszę 

też troszkę i poprzeć burmistrza bo była sytuacja tego rodzaju że pani miała szansę przyjąć 

mieszkanie z łazienką tylko że no byliśmy na tej rozmowie był pan przewodniczący byłeś ty 

Dawid i był pan. Pani powiedziała że też no meble jej się nie ustawią, nie pasują meble. No 

dlatego patrzmy tu też na dwie strony medalu, znaczy ja mam tu do pana Jacka że gdy to 

pismo wpłynęło trzeba było po prostu dać znać. Ja nie mówię ale tak żeśmy się dogadywali 

wydaje mi się że teraz nic nie stworzymy to jest temat z którym musimy przysiąść że tak 

powiem przy najbliższej Komisji Mieszkaniowej i temat dalej pociągnąć. Dziękuję bardzo. A 

jeszcze jeszcze jedno słowo taką decyzję którą mówił tu burmistrz że dostaję inna osoba 

podjęła ją rada Komisji Mieszkaniowej w składzie którym każdy zna ten skład i każdy jak 

głosował tak głosował i taka była podjęta decyzja i to nie jest nic nie wiem nielegalnego czy 

coś taka jest decyzja. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję Marcin Grzegorski.  

 

Radny Marcin Grzegorski 

- Z tego co mi wiadomo mieszkanka tego budynku nie zgodziła się na to mniejsze mieszkanie 

z łazienką odnośnie liczby osób które mieszka z nią jest ich czworo i po prostu to mieszkanie 

był za małe dlatego nie chciała się przeprowadzić i poprosiła urząd żeby doprowadzili jej... no 

ja wiem ale jaki jest problem doprowadzić tą łazienkę No bo jeśli chodzi o te koszta który tam 

mówimy że pani jest zadłużona na to generuje się tez z tego względu że budynek jest nie 

docieplony byliśmy z kolegami mieliśmy wizję lokalną widzieliśmy  

 

Radna Ewa Pastuszyńska 

- Dziękuję proszę państwa rozmawiacie pół godziny na ten sam temat spotkaliście się raz 

spotkajcie się jeszcze raz nie tutaj na sesji bo w końcu nie wiemy tak razem z tą panią może w 

tym miejscu i z tymi dokumentami jakie są co będziecie wiedzieć i wtedy rozwiążecie 

sytuację. Bo mówicie tyle a w końcu nie dochodzimy do końca.  

 

Radny Dawid Marzec 



- I to jest dobry pomysł Panie przewodniczący na następnym posiedzeniu stałych Komisji 

Rady Miejskiej dodać ten punkt do porzadku obrad i dziękuję z góry za relacje Bardzo proszę 

o zabranie głosu przez sołtysów Który z panów Chciałem podziękować bardzo pięknie 

odśnieżone i posypane ale złamaną mam telefonu odnośnie drogi wojewódzkiej i dokładnie 

Boliwia do dzieci chodzą do szkoły jakoś robi Dzwoniłem także do Zarządu Dróg 

Wojewódzkich ten pan nie odebrał powiedział nakarmić jeszcze przetargu nie było dopiero 

będzie po Nowym Roku nie daje przecinków temperatury lat ale ten profil jeżeli jest ale 

proszę o spokój mieszkaniec czy dalej udany sobie jeszcze Rośniesz ale tak to to puste pole 

nie mieszkałem mieszkańców to nikt tego nie wiesz jak będzie to i tak trzeba tam odśnieżyć 

Bardzo dziękuję Dziękuję bardzo O tutaj sołtys z jeziorka podnosi rękę Bardzo proszę kolega 

tylko ale proszę o ciszę bo usłyszeli z daleko siedzi nie byłaby Dziękuję zakład pani 

przewodniczącym najpierw mam takie pytanie na burmistrza chciałbym to powiatowymi Ale 

w dłuższej na przechodzę na serce na przygodę Na kiedy mam czas To przychodzę nie widzę 

radnych Powiatowych ja miałbym bardzo dużo do powiedzenia no szczególnie chociaż żeby 

przyszła bo jedna to nie widzę i tylko na imprezach atak do pani Żebrowski to chodzi o 

przyjdę jak jadę do gminy ty jest taka sprawa od jeziorka co ona Dębna pani bo jadą 

samochody odśnieżają odśnieżyć były na pobocze tam są takie z gałęziami zarośnięte że ten 

śnieg Jak było w obniżył teraz te gałęzie kantor jest tylko taka ścieżka przez środek bo ludzie 

idą w całą drogą szerokością do ulicy No bo tak właśnie żyły trochę dość Te gałęzie o to to 

jest droga powiatowa panie burmistrzu mną to nie jest to nasza droga ale to jest powiatu 

właśnie chciałbym rozmawiać pan Cisowski nawet z tego co wiem też zgłaszał czy coś jej 

temat ja mówiłam pani Danusi Żebrowski No rzeczywiście w niedzielę jak idą ludzie do 

kościoła No nie przejedzie samochód żeby te ludzie nie weszły w ten śnieg nie wejdą śnieg 

Bo są gałęzie No jest Jest to naprawdę kompromitacja druga sprawa panie burmistrzu Jak 

usłyszałem na sesji o tym o i drodze No nie wiem jak się wytłumaczę pani burmistrz szósty 

drogi ludziom każdy mi się pyta No kiedy ta droga No to Ja odsyłam do radnego panie 

burmistrzu A to w sprawie tych podatków No przyjedź 30 ręce wiadomo że to miało być 

podniesione państwo powiem szczerze zwrócone była Uwaga do Pan Grzegorz G mu że nie 

przychodzi na sesję No może pan grzegorski sam powiedział że opuścił p trochę te Przez te 

pół roku Wiem że to dobry radni panie burmistrzu co ja mam powiedzieć Szanowni Ela mój 

radny 4 lata Opuścił naszą wioskę no i jak Opuścił naszą wioskę to się nie dziwię Szanowni 

państwo że moja droga do śmietnika którą jestem uprawniona została wykreślona szanowna 

Rado Jeśli będą jakieś pieniążki może nie w tym roku ale panie burmistrzu na przyszły 

chociaż na wybory żeby mieliśmy wyjść do pan burmistrz szkole obiecał mi panie burmistrzu 

tę drogę i ja dotrzymuje pana słowo że pan mi ją zrobisz na wybory ja nie mówię żebyś 

dzisiaj ją zrobić czy w tym roku na wybory stanowić banku żeby była zrobiona tego życzę 

jeszcze mam jedno pytanie do radnych pani Kozłowski z czego co wiem bardzo dużo nie 

wiem czy to jest Prawda czy nieprawda ale z dalszego ośrodka wypisują się ludzie ich nie 

wiem czy pan powie pani radna na to pytanie ale powiem szczerze nie będę mówił kto mi 

mówił tylko z łowców taka panie burmistrzu w ze się Pan Jezus kina bo miał ja bez przerwy 

się odzywałem sprawie tego ośrodka to byłem taki skalowany że coś okropnego ale jak będzie 

się dalej tak prowadzisz panie burmistrzu oczywiście dużo ludzi się wypisze naszego ośrodka 

i bardzo bym prosił pana burmistrza jak pan burmistrz mówił na sesji poprzedni żebyśmy 

porozmawiali z panią ja jestem w komisji też chętnie usłyszę i naprawdę ludzie się palą To 

nie jest moja bo ja powiem szczerze Ja jako zachodzę do ośrodka No nie wiem mizerny 

jestem ale takim obsłużony nie będę nic mówił na ten temat ale inni ludzie naprawdę 

wskazują źle panie burmistrzu dziękuję Dziękuję bardzo dziękuję proszę proszę o spokój ale 

proszę proszę proszę no  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 



- Sołtys z Jeziorka zawsze podniesie zaraz momencik panie sołtysie zaraz udzielę głosu pan 

sołtys zawsze podniesie taką adrenalinę i poziom testosteronu na tych naszych sesjach bardzo 

dobrze bo za nudno się działo ale nie ma u nas w radzie pani Kozłowskiej więc. No bo 

widziałem tutaj minę kolegi Sylwestra że jest wywoływany do tablicy natomiast panie 

burmistrzu rzeczywiście do mnie też docierają sygnały że źle się dzieje w ośrodku zdrowia z 

prośbą żeby zebrała się rada SPGZOZ dlatego że są do mnie sygnały docierają że są 

utrudnienia z rejestracją w ośrodku zdrowia. Kilka już takich sygnałów do mnie dotarło ja nie 

mogę się ustosunkować do tego dlatego że no nie byłem w ostatnim czasie w ośrodku zdrowia 

więc nie wiem jak jak to się odbywa natomiast jest duża liczba sygnałów że jest to utrudnione 

raz można raz nie można. Chciałbym żebyśmy w jaki sposób tutaj to stanowisko ZOZu 

naszego znali i bardzo proszę o zwołanie takiej rady żeby ustalić gdzie tkwi w czym problem 

i żeby go rozwiązać. Bardzo proszę Pan Burmistrz.  

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Dziękuję panie przewodniczący ja tak kilka rzeczy kwestii chciałbym poruszyć uspokoić 

pana sołtysa to zdjęcie drogi to nie znaczy że droga nie będzie wykonana będziemy starali się 

znaleźć dofinansowanie ona była zgłoszona po prostu do programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich który, i jest dokumentacja tego tej drogi także tutaj nie ma problemu. Natomiast 

problem polega na tym że tam jest bardzo zła punktacja dla tej drogi i nie ma szans żeby 

dostać dofinansowanie. Myśmy ją zgłosili wiemy że nie dostaniemy no bo znamy już po 

prostu jak to będzie punktowane więc musimy szukać innego programu i w momencie kiedy 

znajdziemy dofinansowania jak najbardziej przywrócimy tą drogę bo to też jest mój punkt 

honoru, że po prostu spotykam się z mieszkańcami I zaczęliśmy drogę od końca a nie 

zrobiona jest od początku. No ale to wynikało z pewnych założeń które pan sołtys tutaj 

dobrze znał. Druga rzecz nie rozliczam Panie Sołtysie żadnych radnych z obecności ani pana 

Marcina nikogo chodzi mi tylko o to że są sesje gdzie poruszany jest bardzo ważny temat to 

był podatkowy bardzo temat poruszany i dyskutowany i później wywracanie tego do góry 

nogami po prostu no nie służy jakby ciągłej pracy rady. Jeżeli chodzi o drogę powiatową no 

byśmy zgłosili gałęzie te gałęzie są do wycięcia prosiliśmy powiat, robiliśmy zdjęcia jest to 

przesłane do powiatu i na pewno będziemy naciskać żeby wyciął te gałęzie ponieważ zawęża 

to drogę i powoduje duże niebezpieczeństwo zgłaszał to również nasz Pan sołtys z Dębna i 

pan radny mówił o tym wielokrotnie. Będziemy apelować o uporządkowanie tej sprawy. 

Jeżeli chodzi o ośrodek zdrowia do mnie też takie sygnały dotarły. Ja pani kierownik 

mówiłem pani kierownik ośrodku zdrowia pani dyrektor mówiłem o tym że taka sytuacja jest 

ma miejsce ale ja myślę Szanowni Państwo że dobrze byłoby żeby radni zasięgnęli takiej też 

wiedzy trzeba zaprosić panią na spotkanie być może nie wiem czy na ostatnie czy na sesję 

styczniową być może na styczniową popytać panią. Pani Ewa nie pracuje już w tej chwili na 

pewno wiedzą jakąś tam ma sporą na temat pracy ośrodka, więc ona mogłaby dużo... Ale no 

dobrze byłoby żeby się wypowiedziała Pani Dyrektor zamiast osoby powiedzmy innej prawda 

czy pracownika. Ja też bym wolał żeby to pani dyrektor poruszyła. Jeżeli taki problem jest , a 

jest bo ja potwierdzam jest taki problem wiele osób na kilku spotkań gdzie również 

pracownicy urzędu gminy uczestniczyli taki problem był zgłaszany także potwierdzam to co 

pan przewodniczący powiedział że jest taki problem zgłaszany i chcielibyśmy aby po prostu 

to uległo troszkę poprawie, bo faktycznie no może być to później związana z tym że się ktoś 

będzie wypisywał a niepotrzebnie bo lekarze są dość dobrzy w tej chwili i uważam, że po 

prostu jest szansa dobrze zagospodarować naszą gminę.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję kolega Marcin bardzo proszę  



 

Radny Marcin Grzegorski 

- Dziękuję. Panie burmistrzu chciałem się zapytać na jakim etapie jest realizacja remontu 

drogi na serwisie?  

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Czytałem w swoim sprawozdaniu że została 2 dni ten podpisana przeze mnie umowa na 

remont drogi w Serwisie również na remont ulicy Szkolnej. Szczegóły jeżeli chodzi o 

szczegóły to pan Marek powie bo ja nie znam dokładnie pełnej specyfikacji. W każdym razie 

są to remonty nie jest budowa tylko jest to remont czyli będzie nowa nakładka położona. 

Wyłoniona jest firma obie drogi będzie robiła jedna firma została już umowa podpisana 

oczywiście będziemy czekać na dobrą prognozę pogody żeby firma mogła na teren wejść.  

 

Kierownik Marek Partyka 

- Powiem tylko tyle że bo Pan Burmistrz w zasadzie wszystko powiedział termin realizacji 

jest do końca czerwca przyszłego roku. Mam nadzieję że firmy się wiążą z podpisanej umowy 

i mamy na to dofinansowanie też w kwocie tam 358 tys. nie pamiętam w tej chwili ale to jest 

ten rząd wielkości na obydwie drogi. Dziękuję bardzo.  

 

Radny Marcin Grzegorski 

- Panie Marku jeszcze chciałem dopytać bo była sytuacja na końcu tej drogi odnośnie tam na 

końcu buduje się jeszcze jeden dom czy tam będzie dalej pociągnięta ta nakładka?  

 

Kierownik Marek Partyka 

- Ten projekt który tam był zgłoszony do dofinansowanie nie obejmuje tego odcinka, 

natomiast rozmawialiśmy z firmą jeżeli znajdziemy jakieś środki finansowe firma nam 

wyliczy ile by to kosztowało to będziemy się starali to zrealizować. Jak najbardziej tylko 

chodzi o koszta prawda. Zobaczymy jakie będą koszta przedstawimy państwu jakieś 

rozwiązanie. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Kolega Łukasz  

 

Radny Łukasz Nowak 

- Szanowni państwo ze względu na to że to jest nasza ostatnia sesja przed świętami dlatego 

chciałbym życzyć wszystkim mieszkańcom zdrowych wesołych świąt, rodzinnych przede 

wszystkim i wszystkiego najlepszego.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Pan Burmistrz. Bardzo proszę.  

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Szanowni państwo, Wysoka Rado, Szanowni sołtysi, mieszkańcy ja również Pan Łukasz 

mnie wyprzedził bardzo sprytnie oczywiście bardzo również oczywiście serdecznie 

przyłączam się do tych życzeń. Życzę naszym mieszkańcom, naszej radzie radnym waszym 

rodzinom sołtysom również waszym rodzinom i mieszkańcom zdrowych błogosławionych 

radosnych Świąt. Niech te święta przyniosą nową nadzieję wiele optymizmu, życze aby te 

święta były bardzo rodzinne spędzone na rodzinnych miłych spotkaniach. My oczywiście 

będziemy widzieli się jeszcze na sesji ostatniej czyli na będziemy składać sobie osobno 
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życzenia noworoczne. Wszystkiego dobrego naszym mieszkańcom naszym radnym, naszym 

sołtysom wszystkiego dobrego.  

 

 

8. Zamknięcie obrad. 

 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Ja jeszcze tylko powiem że zostały dla rady przesłane życzenia życzenia świąteczne ja już 

nie będę czytał tylko zaznaczę że szkoła Zespół Szkół w Rudkach składa życzenia z podpisem 

pani dyrektor Aliny cieśli i również życzenia dla rady świąteczne dyrekcja grono 

pedagogiczne rodzice uczniowie SP w Mirocicach. Ja ze swojej strony również wszystkim 

radnym, wszystkim pracownikom, wszystkim mieszkańcom zdrowych spokojnych w pokoju i 

spokoju Świąt, abyśmy już przed nowym rokiem jeszcze się spotkali w zdrowiu i wypoczęci. 

Dziękuję bardzo przechodzimy do punktu 8 zamykam 69 sesję Rady Miejskiej 

  


